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Załącznik do protokołu BR.0002.11.2022 

Z obrad LVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

W dniu 19 lipca 2022 r. 

 

00:02:01.000 --> 00:02:04.400 

10,00, tak? Dobra, zaczynamy. Otwieram 57. zwyczajna sesję  

 

3 

00:02:04.400 --> 00:02:07.600 

Rady Miejskiej w Sulechowie 8. kadencji. Witam na dzisiejszej  

 

4 

00:02:07.600 --> 00:02:12.400 

sesji Burmistrza Sulechowa, pana Wojciecha Sołtysa. Dzień  

 

5 

00:02:12.400 --> 00:02:15.800 

dobry. Witam państwa. Zastępca Burmistrza, pana Marcina Górznego.  

 

6 

00:02:15.800 --> 00:02:20.800 

Czy pan (...) jest obecny? Pan Marcin jest na urlopie. Dobra.  

 

7 

00:02:20.800 --> 00:02:24.800 

Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy, panią Magdalenę Klucznik.  

 

8 

00:02:24.800 --> 00:02:30.100 

Skarbnika Gminy Sulechów, pana Marcina Fafułę.  

 

9 

00:02:30.100 --> 00:02:34.600 

Dzień dobry. Sołtysów sołectw Gminy Sulechów, kierowników Wydziałów  

 

10 

00:02:34.600 --> 00:02:38.000 

Urzędu Miejskiego, obsługę prawną i kierowników jednostek organizacyjnych.  

 

11 

00:02:38.000 --> 00:02:43.100 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów oraz wszystkich państwa,  

 

12 

00:02:43.100 --> 00:02:46.600 

obecnych na dzisiejszej sesji. Szanowni państwo. Informuję państwa,  

 

13 

00:02:46.600 --> 00:02:49.700 

że sesja transmitowana, nagrywana i publikowania.  

 

14 

00:02:49.700 --> 00:02:53.200 

Wysoka Rado. Stwierdzam, na podstawie sprawdzenia w  

 

15 

00:02:53.200 --> 00:02:56.000 

sposób elektroniczny kworum, że na podstawowy stan, wynoszący  
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16 

00:02:56.000 --> 00:03:00.100 

21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie, na dzisiejszej sesji obecnych  

 

17 

00:03:00.100 --> 00:03:05.400 

jest (...) Panie Bartku, ilu mamy obecnych radnych? Czy  

 

18 

00:03:05.400 --> 00:03:10.800 

mnie słychać? Słychać. Mam potwierdzonych w eSesji 13 obecności.  

 

19 

00:03:10.800 --> 00:03:16.000 

13 tylko? [niezrozumiałe] A jak byśmy mogli wymienić, kto  

 

20 

00:03:16.000 --> 00:03:19.500 

nie kliknął. Widzę, że nie ma pana Stanisława Kaczmara.  

 

21 

00:03:19.500 --> 00:03:27.200 

Ale jest obecny. Nie jestem pewny właśnie [niezrozumiałe] Pan radny  

 

22 

00:03:27.200 --> 00:03:29.700 

Stanisław Kaczmar. Bardzo prosimy o kliknięcie kworum, bo  

 

23 

00:03:29.700 --> 00:03:33.900 

widzimy, że jest tutaj. Dobra, 13 na razie, tak? [niezrozumiałe]  

 

24 

00:03:33.900 --> 00:03:38.300 

Ale nie kliknął na razie.  

 

25 

00:03:38.300 --> 00:03:41.500 

Więc na razie, on jest na czarno. A więc, zaczynamy bez  

 

26 

00:03:41.500 --> 00:03:45.300 

niego. Dobra, 13. Później sprawdzimy jeszcze raz kworum. Wysoka  

 

27 

00:03:45.300 --> 00:03:47.800 

Rado. Stwierdzam na podstawie sprawdzenia w sposób elektroniczny  

 

28 

00:03:47.800 --> 00:03:50.800 

kworum, że na ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej  

 

29 

00:03:50.800 --> 00:03:54.300 

w Sulechowie, na dzisiejszej sesji obecnych jest 13 radnych.  

 

30 

00:03:54.300 --> 00:03:59.400 

Przynajmniej tylu potwierdziło swoją obecność w sposób elektroniczny.  
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31 

00:03:59.400 --> 00:04:02.600 

W związku z tym stwierdzam, że obrady 57.  

 

32 

00:04:02.600 --> 00:04:05.800 

sesji 8. kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie, są prawomocne do podejmowania  

 

33 

00:04:05.800 --> 00:04:09.400 

uchwał. Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, a więc  

 

34 

00:04:09.400 --> 00:04:11.800 

nie będę go odczytywać. Czy do proponowanego porządku obrad  

 

35 

00:04:11.800 --> 00:04:14.900 

ktoś z państwa radnych lub pan Burmistrz, zgłasza jakieś  

 

36 

00:04:14.900 --> 00:04:20.400 

propozycje? Ja nie widzę, żeby ktoś się tutaj zgłaszał.  

 

37 

00:04:20.400 --> 00:04:25.900 

Zatem przechodzimy do punktu kolejnego. Pkt 3.  

 

38 

00:04:25.900 --> 00:04:31.500 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie o  

 

39 

00:04:31.500 --> 00:04:39.200 

działaniach, podejmowanych w okresie międzysesyjnym. [niezrozumiałe] Panie Sebastianie,  

 

40 

00:04:39.200 --> 00:04:42.400 

prosimy wyciszyć, bo nie słychać. Kworum za chwilę (...) Panie Bartku. Niech pan uruchomi  

 

41 

00:04:42.400 --> 00:04:46.400 

jeszcze raz kworum. Bardzo proszę państwa radnych o  

 

42 

00:04:46.400 --> 00:04:50.200 

potwierdzenie kworum. Widzę, że jest 13 radnych.  

 

43 

00:04:50.200 --> 00:04:54.300 

Pan Sebastian jeszcze nie kliknął. Pan Stanisław Kaczmar, również.  

 

44 

00:04:54.300 --> 00:04:59.700 

Panie Sebastianie.  

 

45 

00:04:59.700 --> 00:05:03.100 
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Kliknął pan kworum? Bo ja nie widzę. Czyli, byłoby panie  

 

46 

00:05:03.100 --> 00:05:06.500 

Bartku 14, bo coś mi się tutaj nieaktualne wytwierdza (...) wyświetla. [niezrozumiałe]  

 

47 

00:05:06.500 --> 00:05:11.000 

13. 13  

 

48 

00:05:11.000 --> 00:05:14.900 

dalej jest, tak? Pomimo, że Sebastian kliknął.  

 

49 

00:05:14.900 --> 00:05:18.700 

Dobra, zostawmy na razie to. Przed głosowaniami oczywiście, będziemy  

 

50 

00:05:18.700 --> 00:05:23.500 

te kworum potwierdzać dokładniej. Pkt 3. Informacja Przewodniczącego  

 

51 

00:05:23.500 --> 00:05:25.900 

Rady Miejskiej w Sulechowie o działaniach, podejmowanych w  

 

52 

00:05:25.900 --> 00:05:29.500 

okresie międzysesyjnym. No, szanowni państwo. Informację otrzymaliście  

 

53 

00:05:29.500 --> 00:05:33.900 

drogą mailową, więc nie będę odczytywać tej informacji. Czy  

 

54 

00:05:33.900 --> 00:05:36.800 

ktoś z państwa radnych lub pan Burmistrz ma pytania do  

 

55 

00:05:36.800 --> 00:05:40.300 

informacji? Nie widzę. Zatem, przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

56 

00:05:40.300 --> 00:05:46.100 

Pkt 4. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w  

 

57 

00:05:46.100 --> 00:05:50.300 

Sulechowie z prac komisji w okresie międzysesyjnym. Na  

 

58 

00:05:50.300 --> 00:05:53.400 

początek, bym poprosił (...) Czy pan Miłosz Brodzikowski jest?  

 

59 

00:05:53.400 --> 00:05:58.500 

Panie Bartku. Bo nie ma chyba, nie? Niestety, nie.  

 

60 
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00:05:58.500 --> 00:06:02.000 

Nie ma, a to pan radny Miłosz Brodzikowski prowadził tą  

 

61 

00:06:02.000 --> 00:06:05.300 

komisję wspólną. Nie? Dobra.  

 

62 

00:06:05.300 --> 00:06:09.700 

Czyli jeżeli nie ma pana Miłosza, ktoś w zastępstwie. Kto  

 

63 

00:06:09.700 --> 00:06:13.300 

jest zastępcą tej komisji? Oświaty Kultury i Spraw Społecznych.  

 

64 

00:06:13.300 --> 00:06:17.000 

Nie przygotowali się, tak? Dobrze. Pana Piotra Bodnara nie  

 

65 

00:06:17.000 --> 00:06:20.500 

ma. Pana Wojciecha Szefnera nie ma. A pan Przemysław Pokład?  

 

66 

00:06:20.500 --> 00:06:27.600 

Może zaczniemy od pana Przemysława Pokłada, Przewodniczącego Komisji  

 

67 

00:06:27.600 --> 00:06:31.300 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska, o przedstawienia sprawozdania  

 

68 

00:06:31.300 --> 00:06:34.600 

z prac komisji. Komisje były wspólne.  

 

69 

00:06:34.600 --> 00:06:39.200 

Panie Przemysławie. Jak się uda za wszystkich, to byłoby (...) Nie  

 

70 

00:06:39.200 --> 00:06:42.400 

uda się, nie? Czy uda się. Uda się. Uda się.  

 

71 

00:06:42.400 --> 00:06:46.000 

Bardzo proszę, panie Przemysławie. Witam państwa serdecznie. Panie,  

 

72 

00:06:46.000 --> 00:06:49.100 

panowie radni, panie Przewodniczący, szanowni państwo, panie  

 

73 

00:06:49.100 --> 00:06:53.100 

Burmistrzu. Może się odniosę do Komisji Przestrzegania Prawa i  

 

74 

00:06:53.100 --> 00:06:57.200 

ochrony środowiska. My akurat, między, w okresie międzysesyjnym spotkaliśmy się  

 



Strona 6 z 83 

 

75 

00:06:57.200 --> 00:07:02.500 

dwukrotnie. 14 czerwca. I to była taka komisja objazdowa, gdzie zajmowaliśmy  

 

76 

00:07:02.500 --> 00:07:06.300 

się przede wszystkim opiniowaniem pism, które przyszły do  

 

77 

00:07:06.300 --> 00:07:11.900 

pana Burmistrza i do Rady Miejskiej, a także interpelacją radnego.  

 

78 

00:07:11.900 --> 00:07:18.900 

Z tego posiedzenia zostało już przedłożona, został przedłożony  

 

79 

00:07:18.900 --> 00:07:25.100 

już protokół. A teraz kolejne właśnie tutaj spotkanie wspólne  

 

80 

00:07:25.100 --> 00:07:31.300 

wszystkich komisji, odbyło się 14 lipca bieżącego roku.  

 

81 

00:07:31.300 --> 00:07:38.600 

I teraz odczytam po kolei, wyniki głosowania, jak poszczególne  

 

82 

00:07:38.600 --> 00:07:43.400 

komisje głosowały. Nie będę może czytał całych tytułów druków,  

 

83 

00:07:43.400 --> 00:07:47.300 

tylko po prostu, nr druku i wynik. I teraz tak.  

 

84 

00:07:47.300 --> 00:07:57.100 

Druk 564. Komisja Budżetu i Gospodarki 8 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących  

 

85 

00:07:57.100 --> 00:08:03.500 

się. Komisja do Spraw Wsi 9 za głosów, 0 sprzeciwu, 0  

 

86 

00:08:03.500 --> 00:08:06.800 

wstrzymujących się. Czyli, zaopiniowane zostało to pozytywnie.  

 

87 

00:08:06.800 --> 00:08:12.100 

Komisja Oświaty Kultury i (...)  

 

88 

00:08:12.100 --> 00:08:15.300 

Proszę mi tutaj pomóc, bo to nowa nazwa. I Spraw Społecznych.  

 

89 

00:08:15.300 --> 00:08:21.700 

I Spraw Społecznych 4 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  
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90 

00:08:21.700 --> 00:08:26.500 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 4 za, 0  

 

91 

00:08:26.500 --> 00:08:32.700 

sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. Druk 565, został zaopiniowany przez  

 

92 

00:08:32.700 --> 00:08:40.200 

Komisję Budżetu i Gospodarki pozytywnie, 8 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących  

 

93 

00:08:40.200 --> 00:08:44.800 

się. Komisja do Spraw Wsi 9 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  

 

94 

00:08:44.800 --> 00:08:51.000 

Komisja Oświaty Kultury i Spraw Społecznych 4 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących  

 

95 

00:08:51.000 --> 00:08:54.800 

się. Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 4  

 

96 

00:08:54.800 --> 00:08:59.200 

za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. Czyli, wszystkie komisja  

 

97 

00:08:59.200 --> 00:09:03.900 

zaopiniowały ten projekt uchwały pozytywnie. Druk 566.  

 

98 

00:09:03.900 --> 00:09:09.000 

Komisja Budżetu i Gospodarki 8 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  

 

99 

00:09:09.000 --> 00:09:14.500 

Komisja do Spraw Wsi 9 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  

 

100 

00:09:14.500 --> 00:09:22.300 

Komisja Oświaty Kultury i Spraw Społecznych 4 za, 0 sprzeciwu,  

 

101 

00:09:22.300 --> 00:09:25.000 

0 wstrzymujących się. Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowi(...)  

 

102 

00:09:25.000 --> 00:09:30.100 

sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. I tutaj też, ten projekt  

 

103 

00:09:30.100 --> 00:09:35.300 

przez wszystkie komisje został zaopiniowany pozytywnie. Druk 567.  

 

104 

00:09:35.300 --> 00:09:40.200 
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Komisja Budżetu i Gospodarki 8 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  

 

105 

00:09:40.200 --> 00:09:45.000 

Komisja do Spraw Wsi 9 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  

 

106 

00:09:45.000 --> 00:09:50.200 

Komisja Oświaty Kultury i Spraw Społecznych 4 za, 0  

 

107 

00:09:50.200 --> 00:09:55.900 

sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. I Komisja Przestrzegania Prawa  

 

108 

00:09:55.900 --> 00:09:59.500 

i Ochrony Środowiska 4 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  

 

109 

00:09:59.500 --> 00:10:02.600 

Czyli, ten projekt uchwały też przez wszystkie komisje został  

 

110 

00:10:02.600 --> 00:10:05.700 

zaopiniowany pozytywnie. W Sprawach różnych, może odczytam. Członek  

 

111 

00:10:05.700 --> 00:10:10.600 

Zarządu Powiatu Zielonogórskiego Mirosław Andrasiak poinformował radnych o inwestycjach powiatu,  

 

112 

00:10:10.600 --> 00:10:14.100 

prowadzonych na terenie Gminy Sulechów. Członek Zarządu zwrócił  

 

113 

00:10:14.100 --> 00:10:18.400 

uwagę, zwłaszcza na planowany remont ulicy Piaskowej, gdzie według  

 

114 

00:10:18.400 --> 00:10:21.700 

Zarządu Powiatu powinien partycypować samorząd Sulechowa, zwłaszcza  

 

115 

00:10:21.700 --> 00:10:26.800 

w kwestii przebudowy kanalizacji. Radni oraz Burmistrz przedyskutowali  

 

116 

00:10:26.800 --> 00:10:29.800 

także kwestie, związane z bezpieczeństwem w ruchu drogowym,  

 

117 

00:10:29.800 --> 00:10:32.800 

zwłaszcza odnosząc się do nagminnego zakłócenia ciszy i spokoju przez motocyklistów i  

 

118 

00:10:32.800 --> 00:10:36.500 

kierowców quadów. Dziękuję bardzo.  

 

119 
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00:10:36.500 --> 00:10:41.700 

Dziękuję radnemu, za przedstawienie sprawozdania z łącznego  

 

120 

00:10:41.700 --> 00:10:44.800 

posiedzenia 4 Komisji Rady Miejskiej.  

 

121 

00:10:44.800 --> 00:10:47.900 

Czy z Komisji jest Stałych ktoś z państwa radnych chciałby  

 

122 

00:10:47.900 --> 00:10:51.400 

przedstawić swoje stanowisko? Widzę, że do głosu zgłosił się  

 

123 

00:10:51.400 --> 00:10:54.700 

pan radny Jan Rerus. Bardzo proszę. Dziękuję bardzo.  

 

124 

00:10:54.700 --> 00:10:58.300 

Panie Przewodniczący, panie Burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni  

 

125 

00:10:58.300 --> 00:11:04.000 

goście. Ja mam pytanie do pana Przewodniczącego Komisji, radnego  

 

126 

00:11:04.000 --> 00:11:07.500 

Przemysława Pokłada. Bo tam składałem taki wniosek, był tu  

 

127 

00:11:07.500 --> 00:11:11.300 

przed chwilą wymieniony, że było rozpatrywane. To nie wiem, czy akurat ten wniosek.  

 

128 

00:11:11.300 --> 00:11:15.000 

Chodzi mi o ulicę Południową i dalej Klonowa i te inne.  

 

129 

00:11:15.000 --> 00:11:18.500 

Chodzi mi przejścia dla pieszych, tam jest duży ruch, dzieci.  

 

130 

00:11:18.500 --> 00:11:23.100 

Czy coś w tej kwestii zostało rozpatrzone?  

 

131 

00:11:23.100 --> 00:11:26.100 

Został rozpatrzony, ale nie pozytywnie, panie radny. A  

 

132 

00:11:26.100 --> 00:11:31.100 

szkoda. Dziękuję. [niezrozumiałe] Proszę dobrze (...) Będziemy  

 

133 

00:11:31.100 --> 00:11:34.100 

dyskutować, nie ma problemu. Ale akurat tą kwestią, żeśmy się  
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134 

00:11:34.100 --> 00:11:38.100 

panie radny zajmowali. Dobrze. Będę pisał nowy wniosek. Dziękuję.  

 

135 

00:11:38.100 --> 00:11:42.200 

Bardzo dziękuję. Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w  

 

136 

00:11:42.200 --> 00:11:46.000 

tym punkcie. Zatem, przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

137 

00:11:46.000 --> 00:11:49.600 

Pkt 5.  

 

138 

00:11:49.600 --> 00:11:52.100 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa w okresie  

 

139 

00:11:52.100 --> 00:12:03.500 

międzysesyjnym. Bardzo proszę, panie Burmistrzu. Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. Tradycyjnie, sprawozdanie 

oczywiście  

 

140 

00:12:03.500 --> 00:12:06.600 

jest w formie elektronicznej. Ja pozwolę sobie tylko do  

 

141 

00:12:06.600 --> 00:12:12.200 

tego dołożyć pewne rzeczy, które się wydarzyły, że ta powiem, at hoc w  

 

142 

00:12:12.200 --> 00:12:17.000 

dniu wczorajszym jeszcze. I potem sobie zwróć uwagę na  

 

143 

00:12:17.000 --> 00:12:19.700 

jedną bardzo ważną rzecz, która w sprawozdaniu jest, informację  

 

144 

00:12:19.700 --> 00:12:23.800 

o zakończonej sprawie, dotyczącej basenu.  

 

145 

00:12:23.800 --> 00:12:27.300 

Państw otrzymaliście w informacji (...) Z informacji którą  

 

146 

00:12:27.300 --> 00:12:31.400 

zamieściłem, skrót. Taka informacja też została przeze mnie  

 

147 

00:12:31.400 --> 00:12:38.700 

w dniu 13 lipca, kiedy otrzymałem że tak powiem, informację o wyroku, zamieszczona  

 

148 

00:12:38.700 --> 00:12:44.200 
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na stronie internetowej. [niezrozumiałe] (...) elektroniczny.  

 

149 

00:12:44.200 --> 00:12:47.100 

Natomiast, pozwólcie państwo, że uzupełnię też o 2 rzeczy.  

 

150 

00:12:47.100 --> 00:12:52.200 

Jedna z nich, to wczoraj otworzyliśmy oferty, dotyczące budowy  

 

151 

00:12:52.200 --> 00:12:59.200 

świetlicy w Karczynie. Niestety, kwoty złożonych ofert są zdecydowanie wyższe, niż ta przez  

 

152 

00:12:59.200 --> 00:13:04.500 

nas zakładana. W związku z czym, tak naprawdę niespecjalnie czekając,  

 

153 

00:13:04.500 --> 00:13:09.200 

unieważniam, nie rozstrzygam postępowania. I podjąłem decyzję,  

 

154 

00:13:09.200 --> 00:13:19.500 

że postępowanie to powtórzymy. Natomiast druga informacja, to wczoraj [niezrozumiałe] podpisałem 2 umowy z Urzędem 

Marszałkowskim, dotyczące  

 

155 

00:13:19.500 --> 00:13:24.500 

wsparcia ogródków działkowych z terenu Gminy Sulechów. Jest to ROD Kolejarz i ROD Jutrzenka.  

 

156 

00:13:24.500 --> 00:13:33.300 

Oba te ogródki dostaną po 20000,00 złotych, na podstawie naszego  

 

157 

00:13:33.300 --> 00:13:40.800 

gminnego wniosku, złożonego w ramach naboru w województwie lubuskim.  

 

158 

00:13:40.800 --> 00:13:45.400 

I stąd też dzisiaj złożę autopoprawki do budżetu i do  

 

159 

00:13:45.400 --> 00:13:52.300 

Wieloletniej Prognozy, jako że tak powiem, zmieniające układ  

 

160 

00:13:52.300 --> 00:14:00.400 

budżetu. Więc będę zgłaszał poprawki do druku 564 i 565.  

 

161 

00:14:00.400 --> 00:14:03.500 

To tyle. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

162 

00:14:03.500 --> 00:14:06.000 

Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie?  
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163 

00:14:06.000 --> 00:14:12.800 

Bardzo proszę, pan radny Jan Rerus. Dziękuję. Panie Burmistrzu. Jest wyrok,  

 

164 

00:14:12.800 --> 00:14:17.900 

w sprawie OSiR-u. Sprawa w końcu zakończyła się.  

 

165 

00:14:17.900 --> 00:14:20.400 

Nie wiem, czy to będą jakieś apelacje. Prawdopodobnie mogą  

 

166 

00:14:20.400 --> 00:14:23.700 

być. Czyli, może się nie zakończyć.  

 

167 

00:14:23.700 --> 00:14:29.700 

To przy okazji mam pytanie o sprawę, dotyczącą wniosku Komisji  

 

168 

00:14:29.700 --> 00:14:35.400 

Skarg Wniosków i Petycji, który był złożony do sądu, o  

 

169 

00:14:35.400 --> 00:14:39.900 

udostępnienie dokumentacji. Jak daleko ta sprawa, w  

 

170 

00:14:39.900 --> 00:14:44.600 

tej kwestii czy coś się dzieje? Wiemy coś, czy cisza jest?  

 

171 

00:14:44.600 --> 00:14:48.900 

Dziękuję. Bardzo proszę, panie Burmistrzu.  

 

172 

00:14:48.900 --> 00:14:55.200 

Gorzej z tym, że nawet w pierwszej instancji, zostało to oddalone,  

 

173 

00:14:55.200 --> 00:15:02.100 

panie Janie, o czym informowaliśmy. Wystąpiliśmy, że tak powiem, o kolejne rozstrzygnięcie, w związku z tym, sprawa nie jest 

zakończona.  

 

174 

00:15:02.100 --> 00:15:09.200 

Dziękuję.  

 

175 

00:15:09.200 --> 00:15:11.600 

Czy pan radny Jan Rerus zgłasza się dalej, tak? Panie radny.  

 

176 

00:15:11.600 --> 00:15:18.700 

Bardzo proszę. Tak, tak. Akurat nie przypominam sobie, żebym na którejś sesji  

 

177 

00:15:18.700 --> 00:15:22.600 
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nie był. Być może, nie byłem na którejś sesji.  

 

178 

00:15:22.600 --> 00:15:27.500 

Ale nie przypominam sobie tej informacji, że w pierwszej instancji  

 

179 

00:15:27.500 --> 00:15:32.200 

zostało to oddalone. Przypominam sobie tylko, że z pierwszej instancji  

 

180 

00:15:32.200 --> 00:15:35.300 

były tam wnioski różnego rodzaju. Z panem Przewodniczącym też  

 

181 

00:15:35.300 --> 00:15:39.000 

mówiliśmy, o uzupełnienie tego wniosku i tak dalej. Ale  

 

182 

00:15:39.000 --> 00:15:42.000 

żeby były oddalone, to słyszę po raz pierwszy. Nie wiem, może  

 

183 

00:15:42.000 --> 00:15:45.600 

radni, państwo radni słyszeli to że było oddalone.  

 

184 

00:15:45.600 --> 00:15:50.000 

Ale muszę sprawdzić to w tych sprawozdaniach pana Burmistrza,  

 

185 

00:15:50.000 --> 00:15:53.100 

czy rzeczywiście było to powiedziane.  

 

186 

00:15:53.100 --> 00:15:59.400 

Ale rozumiem, że sprawa jest taka, że zostało obalone, zostało  

 

187 

00:15:59.400 --> 00:16:02.800 

wystąpienie o uzasadnienie. I wystąpiono z apelacją.  

 

188 

00:16:02.800 --> 00:16:06.100 

Czy tak to mam rozumieć?  

 

189 

00:16:06.100 --> 00:16:09.300 

Tak. Może pan tak to rozumieć. Dziękuję.  

 

190 

00:16:09.300 --> 00:16:13.200 

Dziękuję bardzo. Proszę, pan radny Sebastian Różycki.  

 

191 

00:16:13.200 --> 00:16:19.500 

Panie Burmistrzu, panie Przewodniczący, Szanowna Rado i goście.  

 

192 
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00:16:19.500 --> 00:16:24.100 

Mam pytanie, dotyczące treści sprawozdania, żeby tutaj nieco  

 

193 

00:16:24.100 --> 00:16:27.800 

te punkty tylko pan Burmistrz rozszerzył. To jest pkt z Wydziału  

 

194 

00:16:27.800 --> 00:16:31.900 

Gospodarki Komunalnej Rolnictwa i Ochrony Środowiska, mamy tam  

 

195 

00:16:31.900 --> 00:16:35.000 

3 kwestie. I chodzi mi o pkt 1.  

 

196 

00:16:35.000 --> 00:16:40.800 

dotyczący budowy Zespołu Przemysłowo-Magazynowo-Usługowego, to  

 

197 

00:16:40.800 --> 00:16:44.500 

jest obręb Brzezie. Chodzi mi o tą lokalizację, żeby pan  

 

198 

00:16:44.500 --> 00:16:49.700 

tutaj tylko doprecyzował. Czy to są Glinianki, czyli Stara  

 

199 

00:16:49.700 --> 00:16:53.700 

Cegielnia? Czy to są te inne tereny? Oraz druga rzecz, dotycząca no  

 

200 

00:16:53.700 --> 00:16:57.400 

już wydanej decyzji środowiskowej na rozbudowę bazy.  

 

201 

00:16:57.400 --> 00:17:01.700 

Chodzi o firmę Magnit Arkadiusz Onyszczuk. Która to jest  

 

202 

00:17:01.700 --> 00:17:05.400 

lokalizacja? Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę, panie Burmistrzu. Jeśli chodzi o to pierwsze pytanie,  

 

203 

00:17:05.400 --> 00:17:11.000 

to tak, dotyczy strefy inwestycyjnej Brzezie koło Sulechowa,  

 

204 

00:17:11.000 --> 00:17:16.600 

tych dalszych obszarów. A więc bliżej Nowej Trójki, jeśli tak mogę powiedzieć. Natomiast, panie Sebastianie. Tu muszę 

sprawdzić dokładnie, nie chciałbym (...)  

 

205 

00:17:16.600 --> 00:17:22.200 

Bo [niezrozumiałe] przyznam się szczerze, że tego drugiego (...)  

 

206 

00:17:22.200 --> 00:17:26.300 

To w międzyczasie, że tak powiem, ustalę i odpowiem panu. Tak?  
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207 

00:17:26.300 --> 00:17:29.600 

Oczywiście.  

 

208 

00:17:29.600 --> 00:17:33.600 

Nie ma problemu. Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać  

 

209 

00:17:33.600 --> 00:17:36.600 

głos tym punkcie? Nie widzę. Zatem, przechodzimy do kolejnego  

 

210 

00:17:36.600 --> 00:17:40.800 

punktu. Pkt 6. Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał.  

 

211 

00:17:40.800 --> 00:17:46.300 

Na początek pkt 6.1 Druk nr 564, o zmianie uchwały budżetowej  

 

212 

00:17:46.300 --> 00:17:51.800 

Gminy Sulechów na 2022 rok. Czy ktoś z państwa radnych lub pan Burmistrz,  

 

213 

00:17:51.800 --> 00:17:55.600 

chciałby zabrać w tym punkcie? Tutaj widzę, że są autopoprawki.  

 

214 

00:17:55.600 --> 00:18:06.100 

Panie Burmistrzu. Bardzo prosimy o ich zgłoszone. Mogę tak, rozumiem? Bardzo proszę. Tak, tak, tak. Sekundkę. Panie 

Sebastianie. Tak tylko obrazowo to powiem,  

 

215 

00:18:06.100 --> 00:18:16.700 

że to są okolice Starej Trójki, tam gdzie jest samochodowa.  

 

216 

00:18:16.700 --> 00:18:19.600 

To jest tamten obszar. Ale jak gdyby, dokładnie muszę zweryfikować, które  

 

217 

00:18:19.600 --> 00:18:23.800 

działki. Ja po prostu, to jeszcze później uzupełnię.  

 

218 

00:18:23.800 --> 00:18:26.500 

I ewentualnie, skontaktuję się bezpośrednio, tak. Okej, czyli to jest Arka.  

 

219 

00:18:26.500 --> 00:18:32.800 

No tak. Nie chciałem używać tych nazw własnych wprost, tak.  

 

220 

00:18:32.800 --> 00:18:38.700 

Panie Przewodniczący. Wnoszę autopoprawkę do druku 564.  

 

221 



Strona 16 z 83 

 

00:18:38.700 --> 00:18:44.500 

W załączniku nr 1 dochody budżetu, zwiększymy plan o kwotę 40 000,00 złotych,  

 

222 

00:18:44.500 --> 00:18:54.000 

w dziale 010 rozdział 01095 § 6300 Dotacja celowa na zadania, pod nazwą.  

 

223 

00:18:54.000 --> 00:18:59.900 

I tutaj mamy zadanie A i zadanie B. Czy mam odczytywać pełne  

 

224 

00:18:59.900 --> 00:19:04.400 

zadania? Państwo macie to w formie pisemnej. Ale jeśli jest  

 

225 

00:19:04.400 --> 00:19:08.000 

potrzeba, to oczywiście to odczytam. Pierwsze zadanie.  

 

226 

00:19:08.000 --> 00:19:12.600 

Montaż instalacji zasilającej [niezrozumiałe] na terenie Rodzinnych  

 

227 

00:19:12.600 --> 00:19:17.500 

Ogródków Działkowych Kolejarz w Sulechowie, kwota 20 000,00 złotych. Zadanie B. Budowa  

 

228 

00:19:17.500 --> 00:19:21.400 

zewnętrznej stacji wodociągowej w sektorze trzecim i  

 

229 

00:19:21.400 --> 00:19:24.700 

czwartym, etap 2 w Rodzinnym Ogrodzie Działkowym Promień w Sulechowie,  

 

230 

00:19:24.700 --> 00:19:29.000 

kwota 20 000,00 złotych. I w drugim załączniku nr 2,  

 

231 

00:19:29.000 --> 00:19:33.200 

wydatki budżetu zwiększenie planu o kwotę 40 000,00 złotych,  

 

232 

00:19:33.200 --> 00:19:42.200 

w dziale 010 rozdział 01095 § 6230, na realizację zadań.  

 

233 

00:19:42.200 --> 00:19:45.100 

I tu jest znowu powtórzenie tego punktu wcześniej. A więc,  

 

234 

00:19:45.100 --> 00:19:49.200 

montaż instalacji dla ogródków Kolejarz.  

 

235 

00:19:49.200 --> 00:19:54.600 

I drugie. Budowa zewnętrznej stacji wodociągowej dla ogródków Promień.  
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236 

00:19:54.600 --> 00:20:01.400 

Natomiast, tekst dokładnie taki sam, jak w pierwszym punkcie.  

 

237 

00:20:01.400 --> 00:20:06.300 

Proszę o uwzględnienie autopoprawek. Jest to związane z tymi umowami,  

 

238 

00:20:06.300 --> 00:20:10.400 

które wczoraj udało nam się podpisać. A ponieważ czas na wykonanie,  

 

239 

00:20:10.400 --> 00:20:14.100 

rozliczenie jest do końca listopada, w związku z tym, jest  

 

240 

00:20:14.100 --> 00:20:17.700 

potrzeba wprowadzania już tego na sesji tej. Dziękuję.  

 

241 

00:20:17.700 --> 00:20:24.200 

Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny Jan Rerus. Dziękuję bardzo.  

 

242 

00:20:24.200 --> 00:20:28.300 

To dobrze, że gmina chce pomagać ogródkom działkowym.  

 

243 

00:20:28.300 --> 00:20:32.300 

Bardzo dobrze. Cieszę się z tego. Już tam raz była ta pomoc  

 

244 

00:20:32.300 --> 00:20:38.200 

20 000,00. I mam pytanie do tej pomocy, ponieważ chodzi mi  

 

245 

00:20:38.200 --> 00:20:42.100 

o Promień. Tam jest instalacja wodociągowa zaplanowana.  

 

246 

00:20:42.100 --> 00:20:47.900 

Teraz obecnie jest to tam zasilana wodą chyba od osoby jakiejś  

 

247 

00:20:47.900 --> 00:20:52.000 

tam prawnej. Czy mam rozumieć, że to będzie przejście na  

 

248 

00:20:52.000 --> 00:20:57.200 

instalację wodociągową ze zbiorowego dostawcy, czyli SuPeKom-u?  

 

249 

00:20:57.200 --> 00:21:01.200 

I ludzie będą mieli tą odpłatność taką, jak normalnie do  

 

250 

00:21:01.200 --> 00:21:05.100 

podlewania ogródków? To jest pierwsze pytanie.  
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251 

00:21:05.100 --> 00:21:10.800 

Drugie pytanie moje dotyczy, czy te ogródki działkowe, te ROD  

 

252 

00:21:10.800 --> 00:21:17.100 

Promień nie wystąpiły o to, żeby coś w jaki sposób zrobić  

 

253 

00:21:17.100 --> 00:21:22.600 

inwestycje, złącza kablowe elektrycznego? Bo tam akurat byłoby  

 

254 

00:21:22.600 --> 00:21:27.400 

to potrzebne. To są te pytania do tej autopoprawki.  

 

255 

00:21:27.400 --> 00:21:31.300 

Do projektu uchwały, też mogę panie Przewodniczący?  

 

256 

00:21:31.300 --> 00:21:34.500 

Bardzo proszę. Tak, od razu. I do projektu uchwały. W  

 

257 

00:21:34.500 --> 00:21:40.000 

uzasadnieniu powrócił temat OSiR-u, w zakresie ścianki wspinaczkowej.  

 

258 

00:21:40.000 --> 00:21:45.000 

Kwota się zwiększyła dość znacząco, bo jeszcze raz tyle.  

 

259 

00:21:45.000 --> 00:21:49.200 

Było chyba 20 000,00 jak pamiętam, jest 38 000,00 złotych.  

 

260 

00:21:49.200 --> 00:21:52.700 

Rozumiem, że ceny wzrosły albo zakres wzrósł.  

 

261 

00:21:52.700 --> 00:22:01.100 

Nie mówię, że takie elementy nowoczesne, które jeżeli zainteresowanie,  

 

262 

00:22:01.100 --> 00:22:05.000 

nie są potrzebne. Są potrzebne. A mam tutaj jedynie obawy co  

 

263 

00:22:05.000 --> 00:22:09.300 

do tego, czy OSiR nie będzie musiał zatrudnić pracownika.  

 

264 

00:22:09.300 --> 00:22:13.700 

Ogólnie [niezrozumiałe] Ogólnie rzecz biorąc, to jest tak, że  

 

265 

00:22:13.700 --> 00:22:17.400 
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nie ma takiego wymogu prawnego.  

 

266 

00:22:17.400 --> 00:22:20.900 

Ale to funkcjonuje na takiej zasadzie. Jeżeli coś jest  

 

267 

00:22:20.900 --> 00:22:25.600 

na terenie gminy, OSiR-u, w sensie zakładu pracy, w  

 

268 

00:22:25.600 --> 00:22:29.800 

tym wypadku OSiR-u lub szkoły, odpowiedzialność ma bezpośrednio  

 

269 

00:22:29.800 --> 00:22:33.800 

tutaj OSiR. I musi na przykład, na basenie na akwenie odkrytym  

 

270 

00:22:33.800 --> 00:22:37.400 

czy zakrytym, musi dać ratownika.  

 

271 

00:22:37.400 --> 00:22:39.700 

Tak samo jest przy ściankach wspinaczkowych. Musi dać  

 

272 

00:22:39.700 --> 00:22:43.000 

osobę, która będzie albo instruktorem, albo ochroną.  

 

273 

00:22:43.000 --> 00:22:46.800 

Czyli jest to, jeżeli jest to na ogólnie dostępnym terenie,  

 

274 

00:22:46.800 --> 00:22:52.000 

na przykład na jakiś placu zabaw zewnętrznym, wówczas całą  

 

275 

00:22:52.000 --> 00:22:57.400 

odpowiedzialność biorą rodzice. To nie jest takie błahe,  

 

276 

00:22:57.400 --> 00:23:00.900 

mimo że w przepisach nie jest zapisane. Bo na przykład, chodzi  

 

277 

00:23:00.900 --> 00:23:06.400 

o te wszystkie place zabaw. W przepisach nie ma określonego konieczności,  

 

278 

00:23:06.400 --> 00:23:09.700 

żeby stawiać na przykład urządzenia atestowane. Można zrobić  

 

279 

00:23:09.700 --> 00:23:12.500 

sobie je ręcznie. I wszystko jest dobrze do czasu, gdy  

 

280 
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00:23:12.500 --> 00:23:15.800 

coś się nie stanie. Jak się stanie, jak wypadek, no to  

 

281 

00:23:15.800 --> 00:23:19.200 

wtedy jest sprawdzane, czy było zabezpieczenie, czy atestowane,  

 

282 

00:23:19.200 --> 00:23:21.900 

czy odpowiednie urządzenia. Mimo, że tego w przepisach nie ma.  

 

283 

00:23:21.900 --> 00:23:25.900 

To jest bardzo istotny element. Wydaje mi się, że na  

 

284 

00:23:25.900 --> 00:23:30.400 

przykład basen kryty i odkryty OSiR nie może funkcjonować bez  

 

285 

00:23:30.400 --> 00:23:36.200 

ratowników. Natomiast akweny otwarte, plaże otwarte mogą funkcjonować  

 

286 

00:23:36.200 --> 00:23:40.200 

i ludzie się też kąpią. Tak samo to funkcjonuje. Ja bym tutaj,  

 

287 

00:23:40.200 --> 00:23:44.700 

na miejscu Dyrektora wziął dużą powściągliwość, bo jest to  

 

288 

00:23:44.700 --> 00:23:50.600 

odpowiedzialność dość duża karna. Może iść za to niechcący, na wikt  

 

289 

00:23:50.600 --> 00:23:54.800 

i opierunek państwa. Mimo, że jeszcze chciałoby się pomóc,  

 

290 

00:23:54.800 --> 00:23:58.400 

ale nie zawsze tak jest. To jest moja taka obawa. Chciałbym,  

 

291 

00:23:58.400 --> 00:24:03.700 

żeby to pan Dyrektor se przemyślał tu dokładnie.  

 

292 

00:24:03.700 --> 00:24:08.300 

Nie będę głosował przeciw temu punktowi. Natomiast, 2. pkt jest (...)  

 

293 

00:24:08.300 --> 00:24:12.100 

Pierwszy raz ja go widzę. Jeżeli chodzi o 300 000,00 (...)  

 

294 

00:24:12.100 --> 00:24:21.100 

Znowu mam takie trochu jakby, czy pretensje, czy może nie pretensje,  
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295 

00:24:21.100 --> 00:24:25.100 

a złe tutaj odczucia. Takie zadania, przeważnie wprowadza się w  

 

296 

00:24:25.100 --> 00:24:29.800 

planie budżetu na dany rok.  

 

297 

00:24:29.800 --> 00:24:33.000 

300 000,00. Zadanie, które nie jest dzisiaj potrzebne.  

 

298 

00:24:33.000 --> 00:24:37.400 

Koniecznie, już jutro trzeba umieć. Budowa tężni solankowej w Sulechowie.  

 

299 

00:24:37.400 --> 00:24:41.100 

Może to jest potrzebne. Nie wiem, gdzie to będzie, po  

 

300 

00:24:41.100 --> 00:24:44.400 

co, jakie jest zainteresowanie. Natomiast, tak wprowadzone w  

 

301 

00:24:44.400 --> 00:24:47.600 

ciągu roku, czyli mamy jakoś duże pieniądze, a mówiłem, że  

 

302 

00:24:47.600 --> 00:24:53.500 

lepiej spłacić jest te kredyty, które mamy, czy inne do  

 

303 

00:24:53.500 --> 00:24:56.900 

banku zobowiązana, niż zadania.  

 

304 

00:24:56.900 --> 00:25:00.500 

No tutaj mamy 300 000,00 złotych. Nie wiem, skąd to się pojawiło.  

 

305 

00:25:00.500 --> 00:25:03.900 

Jestem przeciwnikiem wprowadzania tego w ciągu roku. Na  

 

306 

00:25:03.900 --> 00:25:09.500 

pewno jakieś zainteresowanie będzie tego. I tutaj, na wniosek  

 

307 

00:25:09.500 --> 00:25:13.000 

Kierownika Wydziału Inwestycji i Zarządzania Drogami.  

 

308 

00:25:13.000 --> 00:25:16.400 

Czyli, nie wiem, czy to będzie te tężnie będę na drodze gdzieś?  

 

309 

00:25:16.400 --> 00:25:20.000 

Czy gdzieś na terenie gminy? Nie będzie to (...)  
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310 

00:25:20.000 --> 00:25:24.800 

Rozumiem, że nie tym dysponował ani Dom Kultury, ani OSiR.  

 

311 

00:25:24.800 --> 00:25:27.800 

Będzie tym dysponował Kierownik Wydziału chyba. Nie wiem  

 

312 

00:25:27.800 --> 00:25:30.400 

jak to będzie. Bo to by była na wniosek OSiR-u na przykład,  

 

313 

00:25:30.400 --> 00:25:33.800 

tak jak jest poprzednia inwestycja.  

 

314 

00:25:33.800 --> 00:25:41.000 

W ogóle to zadanie, żeby nie przedłużać tutaj, to akurat  

 

315 

00:25:41.000 --> 00:25:44.800 

te zadanie, żeby nie głosować wszystkiego pojedynczo, panie  

 

316 

00:25:44.800 --> 00:25:48.600 

Przewodniczący, to wnioskuję o przygotowanie tego zadania  

 

317 

00:25:48.600 --> 00:25:53.500 

indywidualne. A pozostałe, moim zdaniem, można przegłosować będzie  

 

318 

00:25:53.500 --> 00:25:57.200 

wszystko razem. To tyle. Dziękuję. Panie radny.  

 

319 

00:25:57.200 --> 00:26:00.100 

To może prościej byłoby, jakby pan zrobił wniosek o  

 

320 

00:26:00.100 --> 00:26:03.400 

wyrzucanie tego zadania. A potem, ewentualnie całość.  

 

321 

00:26:03.400 --> 00:26:07.600 

No bo to komplikuje (...) Dobrze, panie Przewodnicząchy, tak  

 

322 

00:26:07.600 --> 00:26:11.700 

może być. Czyli, jak mam rozumieć propozycja jest, żeby wyrzucić  

 

323 

00:26:11.700 --> 00:26:14.800 

to zadanie Tężnia solankowa za 300 000,00 złotych. Tak? Tak.  

 

324 

00:26:14.800 --> 00:26:18.500 
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I przymierzy się do tego w budżecie na rok przyszły.  

 

325 

00:26:18.500 --> 00:26:23.000 

W korespondencji z wolnymi środkami, czy jak to tam jest  

 

326 

00:26:23.000 --> 00:26:26.200 

finansowane, panie Skarbnik? Tak jakbyśmy teraz, żeby to (...) Tak, panie Przewodniczący (...) Panie Przewodniczący. Ja 

odpowiem, o finansowaniu również.  

 

327 

00:26:26.200 --> 00:26:33.300 

Bardzo proszę, panie Burmistrzu.  

 

328 

00:26:33.300 --> 00:26:36.900 

Tak, tak, ale ja panie Burmistrzu, niezależnie od tego,  

 

329 

00:26:36.900 --> 00:26:40.100 

żeby autopoprawkę głosować, żeby było poprawnie wszystko.  

 

330 

00:26:40.100 --> 00:26:45.600 

Panie Burmistrzu. Bardzo proszę, ad vocem. Pierwsze pytanie, dotyczące ogrodów. Panie Janie. Nie było  

 

331 

00:26:45.600 --> 00:26:48.800 

wniosku, dotyczącego energii. Ja takiego wniosku nie znam.  

 

332 

00:26:48.800 --> 00:26:52.900 

Odnośnie zakresu. Tam już pierwsze etapy zostały zrobione.  

 

333 

00:26:52.900 --> 00:26:56.100 

Polegają na przyłączeniu do istniejącej sieci, tak. Tak  

 

334 

00:26:56.100 --> 00:27:00.800 

naprawdę, jest to po prostu rozprowadzenie po ogrodach, danie możliwości ogrodom  

 

335 

00:27:00.800 --> 00:27:08.200 

korzystania z wody sieciowej. Ta możliwość, pojawiła się kiedy  

 

336 

00:27:08.200 --> 00:27:11.900 

przeprowadziliśmy my własną inwestycję, dotyczącą zbrojenia sieci w obszarze właśnie  

 

337 

00:27:11.900 --> 00:27:16.100 

[niezrozumiałe i Brzezie.  

 

338 

00:27:16.100 --> 00:27:20.600 

I ogródki działkowe tutaj dodatkowo jakby wystąpiły o  
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339 

00:27:20.600 --> 00:27:24.300 

wsparcie w tym zakresie.  

 

340 

00:27:24.300 --> 00:27:33.000 

Jeśli chodzi o ściankę wspinaczkową. Panie Janie. No tutaj jest sprawa taka, że do 3 m przepisy mówią wprost,  

 

341 

00:27:33.000 --> 00:27:36.000 

że tutaj jak gdyby, ta odpowiedzialność, o której pan mówi. Pan Dyrektor to analizował. Takiej odpowiedzialności nie ma.  

 

342 

00:27:36.000 --> 00:27:43.300 

Jak gdyby, to uczestnik bierze na siebie, że tak powiem, to  

 

343 

00:27:43.300 --> 00:27:45.300 

w cudzysłowie. [niezrozumiałe] ja wiem oczywiście, do  

 

344 

00:27:45.300 --> 00:27:48.700 

czego pan zmierza, że to jest pewne ryzyko upadku, czy jakiejś kontuzji.  

 

345 

00:27:48.700 --> 00:27:54.700 

Ale tak naprawdę, mamy do czynienia z obiektem, który jest udostępniony  

 

346 

00:27:54.700 --> 00:27:59.600 

zewnętrznie. Nie ma tam absolutnie pomysłu na to, żeby było  

 

347 

00:27:59.600 --> 00:28:05.400 

obsługa i żeby to było prowadzone w formie instruktora, czy osoby nadzorującej.  

 

348 

00:28:05.400 --> 00:28:11.500 

I trzecie, tężnia. Tężnia jest, jako źródło finansowania wolne środki,  

 

349 

00:28:11.500 --> 00:28:18.000 

jako nasze. A z drugiej strony, środki które dostaliśmy w ramach projektu.  

 

350 

00:28:18.000 --> 00:28:21.200 

I tutaj, panie Janie, o samym projekcie i o samym wniosku,  

 

351 

00:28:21.200 --> 00:28:23.400 

informowaliśmy dużo wcześniej. Wtedy, kiedy składaliśmy i wtedy,  

 

352 

00:28:23.400 --> 00:28:27.000 

kiedy otrzymaliśmy to wsparcie.  

 

353 

00:28:27.000 --> 00:28:31.200 

Państwo tu jeszcze informację mieliście teraz. Dlaczego teraz?  
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354 

00:28:31.200 --> 00:28:36.600 

Dlatego, że teraz zakończyliśmy, dokumenty zostały przygotowane.  

 

355 

00:28:36.600 --> 00:28:40.500 

Stąd teraz, w tym momencie, czas na wykorzystanie środków  

 

356 

00:28:40.500 --> 00:28:44.100 

i rozliczenie jest do końca roku. W związku z tym, jak  

 

357 

00:28:44.100 --> 00:28:51.700 

gdyby dłużej do kolejnej sesji, no wydaje się nieuzasadnione, bo musimy mieć też czas na realizację.  

 

358 

00:28:51.700 --> 00:28:56.500 

Panie Burmistrzu. Jakie jest dofinansowanie? To o to chyba chodzi  

 

359 

00:28:56.500 --> 00:29:00.700 

też. Wysokość dofinansowania, tak? 60 (...)  

 

360 

00:29:00.700 --> 00:29:05.600 

Panie Macieju, dokładnie pamięta pan? Właśnie, panie Burmistrzu, nie pamiętam.  

 

361 

00:29:05.600 --> 00:29:12.900 

Nie mam dokumentów teraz przed sobą nie pamiętam (...) Za chwilkę to sprawdzę, tak. Zaraz jeszcze odpowiem. Czyli,  

 

362 

00:29:12.900 --> 00:29:16.200 

całość zadania 300 000,00, dofinansowania 60 000,00, coś  

 

363 

00:29:16.200 --> 00:29:22.100 

takiego. Tak? Tak. Mniej więcej, tak to wygląda. 320 000,00 panie Przewodniczący.  

 

364 

00:29:22.100 --> 00:29:24.600 

20 000,00 wcześniej było opracowanie dokumentacji projektowej.  

 

365 

00:29:24.600 --> 00:29:28.100 

Dobrze. Dziękuję.  

 

366 

00:29:28.100 --> 00:29:31.600 

Pan radny Jan Rerus, ad vocem się jeszcze zgłasza. Panie  

 

367 

00:29:31.600 --> 00:29:35.800 

radny. Może ja jeszcze tak (...) [niezrozumiałe] Panie Przewodniczący, jak  

 

368 

00:29:35.800 --> 00:29:39.600 
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tego, bo może jest duże dofinansowanie. Jak pan Burmistrz odpowie, to może  

 

369 

00:29:39.600 --> 00:29:43.100 

wycofam wniosek. Bo jeżeli to jest 60 000,00, to nie wycofam  

 

370 

00:29:43.100 --> 00:29:46.100 

wniosku. Ale jeżeli to jest 60%, to może wycofam (...) Nie jest to 60%, panie Janie.  

 

371 

00:29:46.100 --> 00:29:49.500 

To na pewno nie jest kwota, przekraczająca 100 000,00 złotych.  

 

372 

00:29:49.500 --> 00:29:56.300 

Ale 100% mówi pan, że 60%? 60 000,00. Ja mówię, że na 100% nie jest to 60%.  

 

373 

00:29:56.300 --> 00:30:00.200 

Aha. Ale sprawdzi pan. Dobrze. To jest jedno. Ale to  

 

374 

00:30:00.200 --> 00:30:04.500 

w takim razie, żebym był jako radny uświadomiony może.  

 

375 

00:30:04.500 --> 00:30:10.000 

Co to jest? I gdzie to będzie? Miejsce lokalizacji [niezrozumiałe]  

 

376 

00:30:10.000 --> 00:30:13.800 

Jest to tężnia solankowa, składający się z 2 elementów, znaczy  

 

377 

00:30:13.800 --> 00:30:17.300 

2 ścian i ławeczek wokół.  

 

378 

00:30:17.300 --> 00:30:21.100 

Oczywiście, rysunek projektowy jest do wglądu, panie Janie,  

 

379 

00:30:21.100 --> 00:30:24.900 

w Wydziale IZD. Dlaczego (...) Aha. Bo jeszcze mówił pan, dlaczego IZD.  

 

380 

00:30:24.900 --> 00:30:29.000 

No bo to jest Wydział, który w naszym imieniu realizuje projekty,  

 

381 

00:30:29.000 --> 00:30:34.600 

generalnie budowlane, te które wymagają pozwoleń, nie tylko te drogowe. Jakby na  

 

382 

00:30:34.600 --> 00:30:37.500 

pewno zwrócił uwagę, pan wie, jest tam bardzo wiele różnych  

 

383 
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00:30:37.500 --> 00:30:41.400 

projektów, które ze względu na wielkość i nadzór, jest  

 

384 

00:30:41.400 --> 00:30:47.400 

realizowane właśnie w tym miejscu. Dziękuję.  

 

385 

00:30:47.400 --> 00:30:51.300 

Jeszcze, pan radny dopytywał o tą ściankę wspinaczkową pana  

 

386 

00:30:51.300 --> 00:30:54.300 

Dyrektora OSiR-u. Ja tu widzę, że pan Łukasz Duch jest  

 

387 

00:30:54.300 --> 00:31:00.900 

widoczny. Panie Łukaszu. Jest pan z nami? Tak, jestem.  

 

388 

00:31:00.900 --> 00:31:04.900 

Bo było pytanie, czy jest pan świadomy tych konsekwencji.  

 

389 

00:31:04.900 --> 00:31:08.400 

A może pan to uświadomi, że tych konsekwencji nie ma.  

 

390 

00:31:08.400 --> 00:31:12.600 

Chociaż (...) Bo słyszał pan, panie Dyrektorze.  

 

391 

00:31:12.600 --> 00:31:16.500 

Znaczy, wyjaśnię tu tą sytuację. To nie jest typowa ścianka  

 

392 

00:31:16.500 --> 00:31:20.500 

wspinaczkowa wysokościowa, tylko [niezrozumiałe] czyli chodzenie  

 

393 

00:31:20.500 --> 00:31:23.900 

w poziomie. Tak naprawdę, nogi powinny być na wysokości nie  

 

394 

00:31:23.900 --> 00:31:27.200 

wyższej, niż 1 m nad powierzchnią gruntu.  

 

395 

00:31:27.200 --> 00:31:30.900 

Dodatkowo oczywiście, strefa upadku też do tego jest przewidziana,  

 

396 

00:31:30.900 --> 00:31:34.800 

zrobiona, a więc z kamyczków, z piasku lub z trawy, ewentualnie  

 

397 

00:31:34.800 --> 00:31:38.000 

położonych materaców. Także tego jesteśmy świadomi. Natomiast, w  
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398 

00:31:38.000 --> 00:31:41.300 

ściankach wysokościowych to jest zupełnie inny typ ścianek.  

 

399 

00:31:41.300 --> 00:31:44.600 

Rzeczywiście, powyżej 3 m tam już jest konieczna asekuracja, lina  

 

400 

00:31:44.600 --> 00:31:48.300 

asekuracyjna, instruktor wykwalifikowany, czy osoba która  

 

401 

00:31:48.300 --> 00:31:50.700 

ma uprawnienia, która będzie zabezpieczać. Więc, my w to  

 

402 

00:31:50.700 --> 00:31:53.300 

na pewno nie wchodzimy, bo tutaj tak jak pan radny Jan  

 

403 

00:31:53.300 --> 00:31:56.200 

Rerus powiedział, musiałby być instruktor. Po prostu, bez  

 

404 

00:31:56.200 --> 00:32:00.400 

instruktora nie byłoby możliwości wejścia w ogóle na obiekt. A nie chcieliśmy  

 

405 

00:32:00.400 --> 00:32:03.800 

tego robić, stąd kierunek ścianki był [niezrozumiałe] która  

 

406 

00:32:03.800 --> 00:32:06.900 

bardziej będzie skierowana do młodszych dzieci. Będzie dużo  

 

407 

00:32:06.900 --> 00:32:10.900 

mniej urazowa i myślę, że (...) No generalnie, w szkołach, w niektórych  

 

408 

00:32:10.900 --> 00:32:14.400 

obiektach w szkołach publicznych, takie ścianki się znajdują  

 

409 

00:32:14.400 --> 00:32:19.400 

i sprawdzają, są użytkowane. Dziękuję. Dziękuję.  

 

410 

00:32:19.400 --> 00:32:23.000 

Czyli, pan Dyrektor mówi, że nie ma się czego bać, panie  

 

411 

00:32:23.000 --> 00:32:26.800 

radny. Bardzo proszę. Pan radny Stanisław Kaczmar.  

 

412 

00:32:26.800 --> 00:32:30.000 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Burmistrzu.  
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413 

00:32:30.000 --> 00:32:35.700 

Ja w sprawie jeszcze tej wody dla Promienia. Myślę, że  

 

414 

00:32:35.700 --> 00:32:40.100 

tutaj nie powinniśmy iść w tym kierunku wydawania pozwoleń  

 

415 

00:32:40.100 --> 00:32:43.400 

do przyłączenia się do sieci miejskiej. Z tego względu, że  

 

416 

00:32:43.400 --> 00:32:49.400 

te sieć miejska jest na, pobiera wodę z kilkuset m.  

 

417 

00:32:49.400 --> 00:32:54.200 

A do podlewania ogródków można, mogą sobie ogródki działkowe  

 

418 

00:32:54.200 --> 00:32:57.800 

wybijać pompy, tym bardziej, że mają energię elektryczną.  

 

419 

00:32:57.800 --> 00:33:04.300 

Przepraszam. Wybijać studnie, na poziomie kilkudziesięciu m.  

 

420 

00:33:04.300 --> 00:33:10.700 

I ta woda nie musi być oczyszczana do podlewania ogródków.  

 

421 

00:33:10.700 --> 00:33:18.400 

I w tym wypadku, nie zabiera się tych dolnych pokładów wody  

 

422 

00:33:18.400 --> 00:33:25.000 

pitnej dla miasta Sulechowa. A jeżeli widać, że Sulechów się  

 

423 

00:33:25.000 --> 00:33:30.000 

rozwija, to znaczy, że będzie potrzebować też wody.  

 

424 

00:33:30.000 --> 00:33:37.000 

Wody z tej, z tych dolnych partii zasobów, pokładów, gdzie  

 

425 

00:33:37.000 --> 00:33:41.100 

po prostu (...) I raz, że jest to droższe w uzyskaniu wody.  

 

426 

00:33:41.100 --> 00:33:49.300 

Drugi raz, po prostu te zasoby wody też nam się powolutku kończą,  

 

427 

00:33:49.300 --> 00:33:52.700 
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bo się obniża też poziom wody.  

 

428 

00:33:52.700 --> 00:33:58.300 

A więc myślę, że na drugi raz, jeżeli ogródki jakieś działkowe będą  

 

429 

00:33:58.300 --> 00:34:03.500 

występować o przyłączenie do sieci, nie powinniśmy po  

 

430 

00:34:03.500 --> 00:34:08.100 

prostu. SuPeKom nie powinien dawać dla ogródków działkowych pozwolenia  

 

431 

00:34:08.100 --> 00:34:12.200 

do przyłączenia do sieci miejskiej. Bo to jest woda oczyszczona,  

 

432 

00:34:12.200 --> 00:34:17.900 

pitna, a przede wszystkim, rośliny mogą brać wodę z  

 

433 

00:34:17.900 --> 00:34:23.600 

tych wyższych pokładów. Bo tutaj, co do wątpliwości pana  

 

434 

00:34:23.600 --> 00:34:27.500 

Jana Rerusa, ja powiem tak. Ostatnio korzystałem właśnie z  

 

435 

00:34:27.500 --> 00:34:31.800 

takiej solanki w Świnoujściu, bo jestem praktycznie nad  

 

436 

00:34:31.800 --> 00:34:37.300 

morzem. Bardzo dużo ludzi korzysta. I to jest spowodowane też  

 

437 

00:34:37.300 --> 00:34:42.600 

tym, że te nasze płuca się oczyszczają i nasze zdrowie w  

 

438 

00:34:42.600 --> 00:34:46.600 

jakiś sposób, się regeneruje. I to dla mnie jest osobiście, bardzo  

 

439 

00:34:46.600 --> 00:34:49.800 

dobra sprawa dla miasta Sulechowa i dla mieszkańców. Dziękuję  

 

440 

00:34:49.800 --> 00:34:53.300 

bardzo. Dziękuję.  

 

441 

00:34:53.300 --> 00:34:57.000 

Czy ktoś jeszcze? Bardzo proszę. Ad vocem, pan radny Jan Rerus. Dziękuję.  

 

442 
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00:34:57.000 --> 00:35:04.900 

Zacznę od końca, od pana radnego Stanisława Kaczmara.  

 

443 

00:35:04.900 --> 00:35:09.000 

Ja nie neguję tego zadania Budowa tężni solankowej.  

 

444 

00:35:09.000 --> 00:35:13.800 

Ja neguję to, że to powstaje teraz, że płacimy bardzo wysokie  

 

445 

00:35:13.800 --> 00:35:18.800 

odsetki, do banków płacimy.  

 

446 

00:35:18.800 --> 00:35:22.000 

A 300 000,00 możemy przeznaczyć na spłatę i zmniejszenie odsetek.  

 

447 

00:35:22.000 --> 00:35:27.200 

A takie wielkie zadanie, powinniśmy ujmować przy negocjacjach budżetu  

 

448 

00:35:27.200 --> 00:35:30.600 

na dany rok. A nie teraz robimy. To niky z tego nie będzie  

 

449 

00:35:30.600 --> 00:35:33.500 

korzystał, bo prawdopodobnie powstanie to w październiku lub w listopadzie. I tak,  

 

450 

00:35:33.500 --> 00:35:36.900 

na drugi rok, a moglibyśmy budować to w marcu, kwietniu.  

 

451 

00:35:36.900 --> 00:35:41.000 

A to, spłacić. No, chyba [niezrozumiałe] zadanie, pod  

 

452 

00:35:41.000 --> 00:35:44.300 

względem terminowości i kosztów na dzień dzisiejszy.  

 

453 

00:35:44.300 --> 00:35:47.800 

Bo koszty dla gminy, rosną. Ale jakby tego nie patrzeć.  

 

454 

00:35:47.800 --> 00:35:51.700 

Co jest korzystniejsze? Na pewno korzystniejsza jest spłata,  

 

455 

00:35:51.700 --> 00:35:55.100 

niż teraz wprowadzenia nowego dużego zadania. A co do  

 

456 

00:35:55.100 --> 00:35:59.500 

samego, samych tężni to ja nie mam wątpliwości, że to  
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457 

00:35:59.500 --> 00:36:02.600 

jest dobra rzecz. Nie pod tym kątem mówiłem. Jeżeli chodzi  

 

458 

00:36:02.600 --> 00:36:07.200 

o to, co pan Kaczmar mówił o tej wodzie, to ja nie neguję  

 

459 

00:36:07.200 --> 00:36:11.200 

tego, że chcą zarządy tą wodę.  

 

460 

00:36:11.200 --> 00:36:14.200 

Ale pan radny Kaczmar ma dużo, dużo racji. Dlatego, że  

 

461 

00:36:14.200 --> 00:36:19.900 

po podłączeniu ta woda, cała woda dla ludzi wzrośnie.  

 

462 

00:36:19.900 --> 00:36:23.800 

Ci co mają już wodę z SuPeKom-u wiedzą, 4,00 złote kosztuje  

 

463 

00:36:23.800 --> 00:36:28.300 

ta woda od tego. I nie będę płacić tak jak teraz powiedzmy, że  

 

464 

00:36:28.300 --> 00:36:32.000 

rok sama opłata wynosi powiedzmy 300,00 złotych, bo za  

 

465 

00:36:32.000 --> 00:36:35.200 

samą wodę będą płacić 1500,00 albo więcej złotych, jeżeli  

 

466 

00:36:35.200 --> 00:36:38.400 

chodzi o ogródki. No to muszą zdawać sobie z tego sprawę.  

 

467 

00:36:38.400 --> 00:36:42.200 

I w to ich tutaj wpuszczamy. No, to jest jakby wniosek zarządu,  

 

468 

00:36:42.200 --> 00:36:47.700 

zarządu ROD-u [niezrozumiałe] Natomiast, jeżeli chodzi o  

 

469 

00:36:47.700 --> 00:36:53.500 

samą wodę, no to wydaje mi się, że Prezes SuPeKom-u już  

 

470 

00:36:53.500 --> 00:36:58.900 

narzeka, że ludzie podłączają się pod takie jedne ogródki, jakie  

 

471 

00:36:58.900 --> 00:37:03.000 

mają. A tutaj, cały ogród podłączamy i rzeczywiście, wydają  
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472 

00:37:03.000 --> 00:37:11.500 

pieniądze na to. A wody, będzie brakować. Także, jeżeli tutaj utrzyma  

 

473 

00:37:11.500 --> 00:37:15.300 

to zarząd tą decyzję, że tak chce, być może musi.  

 

474 

00:37:15.300 --> 00:37:18.700 

Być może musi, bo może odłączyć chcą ich od wody. No  

 

475 

00:37:18.700 --> 00:37:23.800 

to wydaje mi się, że powinniśmy dać im tę możliwość, żeby  

 

476 

00:37:23.800 --> 00:37:26.800 

wybudować im tę wodę, żeby ludzie mieli tam wodę, żeby  

 

477 

00:37:26.800 --> 00:37:32.500 

nie zostali bez wody. Ale może wymaga to, było przegłosowano dzisiaj  

 

478 

00:37:32.500 --> 00:37:35.800 

na przykład [niezrozumiałe] Może wymaga to jeszcze przedyskutowania  

 

479 

00:37:35.800 --> 00:37:38.400 

z Zarządem ogródków działkowych, czy rzeczywiście wzięli pod uwagę  

 

480 

00:37:38.400 --> 00:37:43.400 

wszystkie aspekty tej sprawy, która tutaj jest.  

 

481 

00:37:43.400 --> 00:37:47.200 

Natomiast [niezrozumiałe] jeszcze jedna sprawa do tych (...) Rozumiem, jeżeli chodzi  

 

482 

00:37:47.200 --> 00:37:52.700 

o tą wspinaczkową działkę (...) wspinaczkę tą, która jest.  

 

483 

00:37:52.700 --> 00:37:56.200 

I powiem na 100%, a może na 120.  

 

484 

00:37:56.200 --> 00:38:01.400 

Nawet przy małym, do 3 m, jeżeli będzie to na OSiR-ze, nie  

 

485 

00:38:01.400 --> 00:38:05.600 

będzie to na przykład w Parku Sulecha, będzie na OSiR-ze, każde,  

 

486 

00:38:05.600 --> 00:38:11.200 
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każde jakieś uszkodzenie ciała, nawet zarysowanie drobne, będzie  

 

487 

00:38:11.200 --> 00:38:14.600 

pełną odpowiedzialność Dyrektora OSiR-u. Niech się nie łudzi, że  

 

488 

00:38:14.600 --> 00:38:18.500 

tak nie jest. Pełna będzie odpowiedzialność i to odpowiedzialność, podlegająca  

 

489 

00:38:18.500 --> 00:38:24.700 

pod prokuratora. Bo niestety, tak to jest z tymi takimi niebezpiecznymi rzeczami.  

 

490 

00:38:24.700 --> 00:38:29.900 

Tak samo, jak na przykład jest plac zabaw w szkole, w  

 

491 

00:38:29.900 --> 00:38:33.300 

przedszkolu. Pełna odpowiedzialność jest wychowawców za  

 

492 

00:38:33.300 --> 00:38:36.200 

to, że dzieci korzystają z tego. Natomiast, jak jest na  

 

493 

00:38:36.200 --> 00:38:40.500 

wolnym terenie, rodzice za to odpowiadają. Tak to funkcjonuje w  

 

494 

00:38:40.500 --> 00:38:43.700 

obrocie prawnym. Mimo, że nie ma tego wprost napisane. Ale  

 

495 

00:38:43.700 --> 00:38:47.900 

tak jest. Ale będę głosował za tą ścianką. Jak najbardziej.  

 

496 

00:38:47.900 --> 00:38:51.800 

Myślę, że weźmie sobie pan Dyrektor do serca to, co powiedziałem.  

 

497 

00:38:51.800 --> 00:38:56.900 

Natomiast, jeszcze oczekuję na tą odpowiedź, ile to tych  

 

498 

00:38:56.900 --> 00:39:04.400 

pieniędzy mamy dofinansowania. Czy 6 000,00, 60, czy 60%.  

 

499 

00:39:04.400 --> 00:39:08.000 

Przed głosowaniem, panie Przewodniczący, chciałbym wiedzieć. Dziękuję.  

 

500 

00:39:08.000 --> 00:39:11.200 

Panie Burmistrzu. Bardzo proszę.  

 

501 
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00:39:11.200 --> 00:39:19.800 

Odpowiadam 63 000,00 złotych. [niezrozumiałe] Podtrzymuję wniosek  

 

502 

00:39:19.800 --> 00:39:23.400 

do rozpatrzenia przy budżecie następnego roku.  

 

503 

00:39:23.400 --> 00:39:28.400 

A te pieniądze, przeznaczone na pilniejsze sprawy, czyli  

 

504 

00:39:28.400 --> 00:39:35.300 

spłaty, nie akcji tylko jak to się mówi u nas to.  

 

505 

00:39:35.300 --> 00:39:39.000 

Obligacje, tak. Obligacji, co na pewno przyniesie więcej  

 

506 

00:39:39.000 --> 00:39:44.800 

korzyści gminie, niż przesunięcie wykonania tego.  

 

507 

00:39:44.800 --> 00:39:48.600 

Bo użytkowanie byłyby takie same, dopiero latem następnego roku.  

 

508 

00:39:48.600 --> 00:39:52.300 

Czy teraz zrobimy, czy później. Przesunięcie tego w roku o parę  

 

509 

00:39:52.300 --> 00:39:56.300 

miesięcy. Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę. Ad vocem, panie Burmistrzu.  

 

510 

00:39:56.300 --> 00:40:01.000 

Okej. Ja przyjmuję, że tak powiem pana argumenty. Natomiast,  

 

511 

00:40:01.000 --> 00:40:05.200 

tylko jeszcze informacyjnie. Będzie to wymagało od nas  

 

512 

00:40:05.200 --> 00:40:10.300 

zwrotu jak gdyby środków, które uzyskaliśmy w tym konkursie.  

 

513 

00:40:10.300 --> 00:40:13.800 

I gdyby w przyszłym roku po raz kolejny, to oczywiście, trzeba po raz  

 

514 

00:40:13.800 --> 00:40:17.400 

kolejny wygrać konkurs. Dziękuję. Dziękuję.  

 

515 

00:40:17.400 --> 00:40:19.800 

Czy pan radny Przemysław Pokład się zgłasza, czy już się  
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516 

00:40:19.800 --> 00:40:23.800 

nie zgłasza? Dziękuję. Akurat miałem to zapytać, pan Burmistrz  

 

517 

00:40:23.800 --> 00:40:28.200 

wyjaśnił właśnie. Dziękuję. Dziękuję. Pan radny podtrzymuje swój  

 

518 

00:40:28.200 --> 00:40:32.500 

wniosek. Zatem, na początek będziemy głosować (...)  

 

519 

00:40:32.500 --> 00:40:37.000 

Pan radny. Ad vocem się pan zgłasza. Bardzo proszę. No  

 

520 

00:40:37.000 --> 00:40:39.200 

jakoś tak pan Burmistrz powiedział, że zapytam się. Ile  

 

521 

00:40:39.200 --> 00:40:44.000 

pieniędzy i czy jeżeli umowa zostanie podpisana na przykład,  

 

522 

00:40:44.000 --> 00:40:50.000 

w listopadzie czy w grudniu tego roku, a z wykonawstwem marzec,  

 

523 

00:40:50.000 --> 00:40:53.100 

kwiecień następnego roku, czy też będą te pieniądze podlegały  

 

524 

00:40:53.100 --> 00:41:00.800 

zwrotowi? 63 000,00 złotych jest do zwrotu.  

 

525 

00:41:00.800 --> 00:41:03.100 

Dokładnie tyle, bo dokładnie tyle wynosi finansowanie. Zadanie  

 

526 

00:41:03.100 --> 00:41:05.400 

musi być wykonane do końca tego roku, panie Janie. Nie ma  

 

527 

00:41:05.400 --> 00:41:10.100 

możliwości przeniesienia tego zadania na rok kolejny.  

 

528 

00:41:10.100 --> 00:41:14.700 

Taką informację, od kilku lat właściwie, bo to są te  

 

529 

00:41:14.700 --> 00:41:18.500 

wszystkie projekty powiązane albo z LGD albo z PROW-em.  

 

530 

00:41:18.500 --> 00:41:22.000 

One mają tę samą zasadę.  
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531 

00:41:22.000 --> 00:41:24.800 

Czyli generalnie, rok budżetowy jest tutaj istotny. Jeśli  

 

532 

00:41:24.800 --> 00:41:27.200 

nie wykorzystamy tych pieniędzy, to mówiąc wprost, one  

 

533 

00:41:27.200 --> 00:41:31.800 

podlegają zwrotowi. Ale to nie są nasze pieniądze. Nie, no to są pieniądze,  

 

534 

00:41:31.800 --> 00:41:36.700 

które uzyskaliśmy w konkursie 63 000,00 złotych. Zewnętrzne.  

 

535 

00:41:36.700 --> 00:41:40.500 

Tak. Jeśli mogę, to tylko dopowiem. Jeśli mogę tylko dopowiedzieć.  

 

536 

00:41:40.500 --> 00:41:44.600 

Tutaj w umowach mam zawsze zapis taki, że nie mogą nawet  

 

537 

00:41:44.600 --> 00:41:47.400 

być to środki niewygasające. Że nie ma możliwości, żeby  

 

538 

00:41:47.400 --> 00:41:51.900 

zadanie wprowadzić do budżetu na przyszły rok, jako tak zwane  

 

539 

00:41:51.900 --> 00:41:58.600 

niewygasy. Niestety. Znaczy, ja tylko panie radny powiem,  

 

540 

00:41:58.600 --> 00:42:01.800 

że ta ścianka wspinaczkowa pojawiła się wcześniej w budżecie. Ja teraz, nie potrafię  

 

541 

00:42:01.800 --> 00:42:05.100 

odtworzyć, kiedy to było, ale my żeśmy już o tej ściance gdzieś  

 

542 

00:42:05.100 --> 00:42:07.800 

tam wcześniej dyskutowali. Tak, tak. Było 20 000,00 przedtem.  

 

543 

00:42:07.800 --> 00:42:16.400 

Było, były dokumenty [niezrozumiałe] Ale to wcześniej 20 000,00  

 

544 

00:42:16.400 --> 00:42:21.300 

dotyczyło dokumentacji. Tak, tak. To jest właśnie, to co wcześniej wydawaliśmy, tak,  

 

545 

00:42:21.300 --> 00:42:24.600 
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na potrzeby tego samego już dofinansowania.  

 

546 

00:42:24.600 --> 00:42:28.200 

Jest jeszcze jedna rzecz, która mi umknęła panie Janie. Przepraszam,  

 

547 

00:42:28.200 --> 00:42:32.000 

bo teraz odpowiem w kontekście ścianki tej wspinaczkowej.  

 

548 

00:42:32.000 --> 00:42:35.800 

Z tego, co ja kojarzę, poprzedni wniosek nie był na inną  

 

549 

00:42:35.800 --> 00:42:39.000 

kwotę. Ten był na taką samą.  

 

550 

00:42:39.000 --> 00:42:41.900 

Pan Dyrektor zakładał tam te 2 czy 3 000,00 więcej, tak  

 

551 

00:42:41.900 --> 00:42:46.000 

jako pewną rezerwę. Panie Burmistrzu. Ale ja tylko wyraziłam swoją  

 

552 

00:42:46.000 --> 00:42:49.200 

tutaj opinię pod względem takim funkcjonalnym i użytkowania.  

 

553 

00:42:49.200 --> 00:42:52.800 

Ja będę głosował za tą ścianką.  

 

554 

00:42:52.800 --> 00:42:59.300 

Nie neguję tego zadania. Natomiast, [niezrozumiałe] podtrzymuje pan,  

 

555 

00:42:59.300 --> 00:43:03.400 

panie radny, tak? Czyli, żeby to wyrzucić. Bo będziemy musieli  

 

556 

00:43:03.400 --> 00:43:08.600 

to zaraz przegłosować, tak. Tak. Uważam, że 300 000,00 jakby  

 

557 

00:43:08.600 --> 00:43:13.000 

się wpłaciło za obligacje, to z samych odsetek zrobimy może  

 

558 

00:43:13.000 --> 00:43:16.200 

jedną albo 2 tężnie, zamiast płacić odsetki.  

 

559 

00:43:16.200 --> 00:43:21.500 

Tak to będzie mniej więcej wyglądało. A wpłacimy odsetki, czyli tu wydamy  

 

560 
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00:43:21.500 --> 00:43:25.400 

300 i jeszcze odsetki za tamto niespłacone, to co my musimy  

 

561 

00:43:25.400 --> 00:43:29.600 

spłacić, odsetki zapłacimy. Bo odsetki teraz są, no wiecie państwo, jaka jest jeżeli mogę powiedzieć  

 

562 

00:43:29.600 --> 00:43:36.400 

[niezrozumiałe] (...)  

 

563 

00:43:36.400 --> 00:43:40.600 

już na poziomie prawie10%. To łatwo sobie obliczyć.  

 

564 

00:43:40.600 --> 00:43:43.800 

I to będzie rosło, co miesiąc rosną zresztą. Można sobie obliczyć,  

 

565 

00:43:43.800 --> 00:43:48.400 

że jak to kupimy zamiast spłaty, to z tych odsetek co  

 

566 

00:43:48.400 --> 00:43:51.900 

wydamy fizycznie pieniążki, może i 2 tężnie [niezrozumiałe] (...) panie radny.  

 

567 

00:43:51.900 --> 00:43:58.000 

Ale półtorej na pewno. Nie. [niezrozumiałe] Jeżeli mamy  

 

568 

00:43:58.000 --> 00:44:02.000 

10 milionów zadłużenia, a tak mniej więcej mogę sobie przyjąć,  

 

569 

00:44:02.000 --> 00:44:06.100 

to jak odsetek mamy 700 000,00 na przykład rocznie, to  

 

570 

00:44:06.100 --> 00:44:08.700 

musieliby nadpłacić 5 milionów, żeby na tą tężnię uzbierać,  

 

571 

00:44:08.700 --> 00:44:14.200 

nie. Już teraz będzie odsetek około 200 tysięcy rocznie, czyli  

 

572 

00:44:14.200 --> 00:44:18.400 

a będzie to rosło. Nieuchybnie będzie rosło.  

 

573 

00:44:18.400 --> 00:44:22.500 

W związku z tym do marca, no to może być tych odsetek bardzo  

 

574 

00:44:22.500 --> 00:44:26.300 

dużo, że taką tężnię z samych niespłaconych odsetek będziemy  
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575 

00:44:26.300 --> 00:44:30.200 

mogli wybudować. Pan Sebastian Różycki, tak na niego patrzę, on na pewno wie, o czym mówię.  

 

576 

00:44:30.200 --> 00:44:35.900 

Jakbyśmy nadpłacili kilka milionów, a nie 300 000,00.  

 

577 

00:44:35.900 --> 00:44:40.500 

Każdy pieniądz się liczy, bo odsetki wtedy liczone są  

 

578 

00:44:40.500 --> 00:44:45.500 

od podstawy niższej, tak. Okej. No to dobrze.  

 

579 

00:44:45.500 --> 00:44:49.500 

Pan Burmistrz Wojciech Sołtys. Bardzo proszę, jeszcze ad vocem.  

 

580 

00:44:49.500 --> 00:44:54.100 

Mieliśmy do 11.00 skończyć. Może [niezrozumiałe] Ja mam prośbę, żeby  

 

581 

00:44:54.100 --> 00:44:58.900 

pan podawał jednak informacje precyzyjnie. Właściwie, pan Przewodniczący powiedział  

 

582 

00:44:58.900 --> 00:45:04.400 

o wysokości odsetek. Absolutnie, te odsetki o których pan mówi, nie są  

 

583 

00:45:04.400 --> 00:45:09.900 

w stanie pokryć oczywiście tego, o czym mówimy. A różnica, to jest 300 000,00 minus  

 

584 

00:45:09.900 --> 00:45:13.400 

63 000,00.  

 

585 

00:45:13.400 --> 00:45:14.900 

Więc tak naprawdę, mówimy też o mniejszej kwocie, prawda. Proszę,  

 

586 

00:45:14.900 --> 00:45:18.400 

żebyśmy byli precyzyjni, bo myślę, że jest wprowadzenie w błąd myślę, że  

 

587 

00:45:18.400 --> 00:45:21.500 

niektórych osób.  

 

588 

00:45:21.500 --> 00:45:24.000 

Słuchajcie. Nie ma co dyskutować i przejdźmy do głosowania. Na  

 

589 

00:45:24.000 --> 00:45:30.100 

początek, nie widzę więcej głosów w dyskusji. No, ja się zgłaszałem, panie Przewodniczący. Ale ja tego nie widzę, także  
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590 

00:45:30.100 --> 00:45:33.200 

przepraszam, jeżeli coś. Bo ja nie mam tego.  

 

591 

00:45:33.200 --> 00:45:35.000 

To nie wyświetla. To ja nie wiem, co pan ma. Nie, no  

 

592 

00:45:35.000 --> 00:45:38.100 

coś komputer może nie działa u mnie. Czy ja mogę się wtrącić? Bardzo proszę. Chcielibyśmy  

 

593 

00:45:38.100 --> 00:45:42.800 

sprawdzić kworum jeszcze.  

 

594 

00:45:42.800 --> 00:45:44.800 

Kworum sprawdzimy, panie Bartku. Ale pan radny Roman Rakowski jest  

 

595 

00:45:44.800 --> 00:45:48.600 

w kworum. Tak czy Nie? Nie wiem teraz. Wyświetla się, jako  

 

596 

00:45:48.600 --> 00:45:51.700 

do głosu. Wyświetla się Elu? Tak. [niezrozumiałe]  

 

597 

00:45:51.700 --> 00:45:57.600 

Bo mi się nic nie wyświetla. Mi także się nie wyświetla. Niby się wyświetla teraz, tak.  

 

598 

00:45:57.600 --> 00:46:02.200 

Ja też. Bo mi się (...) Dla pewności, może sprawdźmy. Mi się nie wyświetla.  

 

599 

00:46:02.200 --> 00:46:06.200 

Czyli, system działa jak działa. Także, panie rady, to  

 

600 

00:46:06.200 --> 00:46:09.400 

nie jest tak, że ja tutaj pan głosu nie daję, bo ten.  

 

601 

00:46:09.400 --> 00:46:11.800 

Jak nie widzę po prostu, czy pan jest zgłoszony. Bardzo proszę  

 

602 

00:46:11.800 --> 00:46:14.100 

państwa radnych, klikamy kworum. A pan radny Roman Rakowski,  

 

603 

00:46:14.100 --> 00:46:17.300 

bardzo proszę, od razu można zadawać pytanie.  

 

604 

00:46:17.300 --> 00:46:23.500 
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Dziękuję bardzo. U mnie pokazuje nawet, że wystąpił błąd  

 

605 

00:46:23.500 --> 00:46:27.500 

jakiś przy logowaniu, ale to jest inna sprawa. Przy kworum, przepraszam.  

 

606 

00:46:27.500 --> 00:46:31.100 

Panie Przewodniczący, szanowni państwo, panie Burmistrzu.  

 

607 

00:46:31.100 --> 00:46:34.900 

Ja myślę, że tutaj temat, który poruszył pan radny Jan Rerus  

 

608 

00:46:34.900 --> 00:46:37.600 

jest troszeczkę inny. W moim odczuciu. Mianowicie, ja  

 

609 

00:46:37.600 --> 00:46:42.300 

o tym, tężni. Mianowicie, wcześniej wyraziliśmy zgodę, tak  

 

610 

00:46:42.300 --> 00:46:45.800 

jak było powiedziane na projektant, tak. 20 000,00 złotych.  

 

611 

00:46:45.800 --> 00:46:52.800 

Wyraziliśmy na to zgodę. Kwestia wysokości całkowitych kosztów,  

 

612 

00:46:52.800 --> 00:46:56.100 

nie była wtedy jeszcze znana. Tego nie wiedzieliśmy. Ale ja  

 

613 

00:46:56.100 --> 00:46:59.700 

mam takie wątpliwości, co do podejmowania takich decyzji właśnie  

 

614 

00:46:59.700 --> 00:47:04.300 

w takim okresie. Jesteśmy troszeczkę zaskakiwani, nie  

 

615 

00:47:04.300 --> 00:47:07.400 

mówiąc o potrzebie. Bo może te tężnie sąś też potrzebne. Zaskakiwani  

 

616 

00:47:07.400 --> 00:47:13.500 

takimi zadaniami, które nas dosyć dużo kosztują, kosztem innych  

 

617 

00:47:13.500 --> 00:47:20.500 

zadań ważniejszych. Bo uważam, że te 240, 260 000,00, które my dołożymy, bo to  

 

618 

00:47:20.500 --> 00:47:24.800 

320 parę tysięcy złotych. 260 000,00 złotych, w tej chwili  

 

619 
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00:47:24.800 --> 00:47:28.500 

można by było spożytkować panie Burmistrzu, na inne bardziej  

 

620 

00:47:28.500 --> 00:47:32.100 

potrzebne dla mieszkańców rzeczy. My borykamy się cały  

 

621 

00:47:32.100 --> 00:47:35.400 

czas z problemami a to chodników, a to kanalizacji, a  

 

622 

00:47:35.400 --> 00:47:40.700 

to dróg. I odsuwamy to w czasie, bo my robimy nie zawsze jest  

 

623 

00:47:40.700 --> 00:47:44.800 

zgodnie z kolejnością. Bo ktoś tam przepraszam, bliższa koszula ciału.  

 

624 

00:47:44.800 --> 00:47:48.000 

Nic nie sugerując panu Burmistrzowi, że to akurat jego  

 

625 

00:47:48.000 --> 00:47:49.800 

decyzja. Ale, tak to się dzieje na przestrzeni lat. Robimy tak,  

 

626 

00:47:49.800 --> 00:47:54.200 

wyrywamy coś, a ważniejszych zadań, nie robimy.  

 

627 

00:47:54.200 --> 00:47:57.900 

I tu, w kontekście wydatków, które pan Burmistrz (...)  

 

628 

00:47:57.900 --> 00:48:02.500 

dostaliśmy jako informację, odnośnie wydatków, wynagrodzeń.  

 

629 

00:48:02.500 --> 00:48:05.700 

To też powiązanie jest z tym. Niby piszemy, że nie mamy,  

 

630 

00:48:05.700 --> 00:48:09.700 

bo nam jest ciężko, zadłużenie i tak dalej. A, dla pracowników  

 

631 

00:48:09.700 --> 00:48:13.900 

samorządowych. Ale, a z drugiej strony, no staramy się  

 

632 

00:48:13.900 --> 00:48:18.700 

wydać jakoś pieniądze, nie zawsze konieczne w tym okresie.  

 

633 

00:48:18.700 --> 00:48:21.900 

Bo tak, tutaj radny Rerus powiedział.  
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634 

00:48:21.900 --> 00:48:25.900 

Rzeczywiście, jakbyśmy to założyli w budżecie kolejnym, byłoby  

 

635 

00:48:25.900 --> 00:48:29.400 

to łatwiej. Ja doskonale zdaję sobie sprawę, że teraz obliguje  

 

636 

00:48:29.400 --> 00:48:33.700 

już termin, który musimy jeżeli przejdzie, to wykonać do  

 

637 

00:48:33.700 --> 00:48:39.900 

końca roku. Bo takie są zasady w LGD, czy innych instytucjach, stowarzyszeniach.  

 

638 

00:48:39.900 --> 00:48:44.800 

Ale zastanówmy się nad wydawaniem takich pieniędzy.  

 

639 

00:48:44.800 --> 00:48:49.000 

Idziemy bardzo mocno kierunku w parku Sulecha. Tam wydajemy,  

 

640 

00:48:49.000 --> 00:48:53.400 

proszę państwa, bardzo duże pieniądze. Coraz większe. Jakby  

 

641 

00:48:53.400 --> 00:48:57.300 

ten projekt by zakładał wiele rzeczy, ale czy to jest powiedziane,  

 

642 

00:48:57.300 --> 00:49:03.600 

że to my musimy zrobić już wszystko? Jestem zwolennikiem rekreacji,  

 

643 

00:49:03.600 --> 00:49:06.800 

sportu, ale mamy bardzo dużo innych potrzeb.  

 

644 

00:49:06.800 --> 00:49:10.800 

I tutaj, te wątpliwości moje budzi kwota, którą musimy dołożyć  

 

645 

00:49:10.800 --> 00:49:14.900 

teraz do tych tężni. Ile osób będzie korzystało z tego,  

 

646 

00:49:14.900 --> 00:49:20.900 

pytanie. A dołożenie nawet 200 000,00 do drogi jakiejś tam  

 

647 

00:49:20.900 --> 00:49:24.400 

w mieście, bo myślę, że te 150, 200 m za 500 000,00 można  

 

648 

00:49:24.400 --> 00:49:27.800 

zrobić, byłyby bardziej przydatne mieszkańcom.  
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649 

00:49:27.800 --> 00:49:31.800 

Dlatego, zastanówmy się bardzo często, powinniśmy to  

 

650 

00:49:31.800 --> 00:49:34.900 

robić częściej, nad wydawaniem tych złotówek.  

 

651 

00:49:34.900 --> 00:49:39.100 

I nad potrzebami konkretnymi dla większości mieszkańców. To  

 

652 

00:49:39.100 --> 00:49:42.900 

by mogło poczekać. Moim zdaniem. Teraz już panie radny myślę,  

 

653 

00:49:42.900 --> 00:49:48.600 

że to jest ostatni, że te wątpliwości one są.  

 

654 

00:49:48.600 --> 00:49:51.800 

Ale no to już jest, tak szczerze mówiąc, musztarda po  

 

655 

00:49:51.800 --> 00:49:55.100 

obiedzie. Bo w tej chwili, jak nie zrobimy tego, to w  

 

656 

00:49:55.100 --> 00:49:57.900 

przyszłym roku na pewno tego nie dostaniemy. No, bo to zawsze  

 

657 

00:49:57.900 --> 00:50:00.500 

jest tak. Nie chcieliście, zrezygnowaliście, to po co  

 

658 

00:50:00.500 --> 00:50:03.600 

się ubiegacie następnym razem. Także, tak to wygląda.  

 

659 

00:50:03.600 --> 00:50:10.300 

Ale, nie taka kolejność wydawania pieniędzy na nasze potrzeby.  

 

660 

00:50:10.300 --> 00:50:14.800 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Akurat po tym covidzie, to  

 

661 

00:50:14.800 --> 00:50:19.000 

pan radny może popyt na tą, na te tężnie być wyjątkowo większy,  

 

662 

00:50:19.000 --> 00:50:22.900 

niż wcześniej, nie. Czy pan radny Rerus podtrzymuje wniosek?  

 

663 

00:50:22.900 --> 00:50:26.000 
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Czy (...) Podtrzymuje. Bo tu sugestia była z klubu (...)  

 

664 

00:50:26.000 --> 00:50:28.700 

No, dobra. Wycofam wniosek. Wstrzymuję się od głosu, w  

 

665 

00:50:28.700 --> 00:50:31.800 

takim razie. Wstrzymam się od głosu całkowicie od tego.  

 

666 

00:50:31.800 --> 00:50:36.800 

Ale całkowicie popieram przedmówcę i moje wystąpienie poprzednie,  

 

667 

00:50:36.800 --> 00:50:44.700 

że są to źle, no to za mało powiedziane, lekko mówiąc, bardzo  

 

668 

00:50:44.700 --> 00:50:48.700 

źle ulokowane środki w tym momencie. Nie mówię, że zadanie nie jest potrzebne.  

 

669 

00:50:48.700 --> 00:50:52.200 

Bardzo źle ulokowane środki w tym momencie. Dziękuję.  

 

670 

00:50:52.200 --> 00:50:56.200 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

 

671 

00:50:56.200 --> 00:50:59.800 

Nie widzę. Zatem, zamykam dyskusję. I rozpoczynam głosowanie.  

 

672 

00:50:59.800 --> 00:51:05.100 

Na początek autopoprawki. Autopoprawki dotyczyły ogródków działkowych.  

 

673 

00:51:05.100 --> 00:51:08.900 

Tutaj mamy 2 ogródki, ale myślę, że jak przegłosujemy to  

 

674 

00:51:08.900 --> 00:51:11.200 

łącznie, to chyba nie będzie problemu. Chyba, że któryś z  

 

675 

00:51:11.200 --> 00:51:14.800 

państwa radnych, nie chciałby. To proszę to wyartykułować, będziemy  

 

676 

00:51:14.800 --> 00:51:19.600 

dostawać osobno. Nie. Zatem, przegłosujemy autopoprawki (...)  

 

677 

00:51:19.600 --> 00:51:23.200 

Panie Przewodniczący, bo widzimy też wniosek radnego Jana  

 

678 
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00:51:23.200 --> 00:51:27.500 

Rerusa widoczny w tym punkcie (...) Ale pan radny wycofał,  

 

679 

00:51:27.500 --> 00:51:31.700 

więc to jest kwestia informatyki. Czyli, pan Bartek musi  

 

680 

00:51:31.700 --> 00:51:38.800 

to usunąć [niezrozumiałe] Także, przegłosujmy autopoprawki.  

 

681 

00:51:38.800 --> 00:51:43.700 

Druk nr 564. Autopoprawki Burmistrza Sulechowa, dotyczące ogródków  

 

682 

00:51:43.700 --> 00:51:46.200 

działkowych. Panie Bartku. Bardzo proszę uruchomić głosowanie.  

 

683 

00:51:46.200 --> 00:51:49.600 

Bardzo proszę państwa radnych, o oddanie głosu. Przypominam, że  

 

684 

00:51:49.600 --> 00:51:54.800 

na sesji mamy 16 radnych. Po sprawdzeniu kworum, radnych było  

 

685 

00:51:54.800 --> 00:52:00.100 

16. Tego nie powiedziałem. I taka uwaga.  

 

686 

00:52:00.100 --> 00:52:03.300 

Może właśnie panie radny Roman Rakowski, to była przyczyna, że  

 

687 

00:52:03.300 --> 00:52:07.400 

nie widziałem pana zgłoszenia. Bo chyba pana w kworum nie  

 

688 

00:52:07.400 --> 00:52:10.800 

było wcześniej. Ale to takie mam podejrzenie, bo mi się  

 

689 

00:52:10.800 --> 00:52:13.400 

tutaj na czarno wyświetlało pierwotnie. To złe podejrzenie, bo  

 

690 

00:52:13.400 --> 00:52:18.700 

ja [niezrozumiałe] Może ja coś źle widzę.  

 

691 

00:52:18.700 --> 00:52:24.100 

[niezrozumiałe] Kworum [niezrozumiałe] [śmiech] Dobra.  

 

692 

00:52:24.100 --> 00:52:27.300 

Zostawmy to, akurat mniej istotne w tym momencie.  
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693 

00:52:27.300 --> 00:52:30.300 

Panie Bartku. Kto jeszcze nie zagłosował, bo mi się już  

 

694 

00:52:30.300 --> 00:52:36.700 

nie wyświetla? Panie Bartku, coś słabo pana słychać, coś  

 

695 

00:52:36.700 --> 00:52:39.800 

w tym momencie. O, za 16 radnych.  

 

696 

00:52:39.800 --> 00:52:43.000 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

697 

00:52:43.000 --> 00:52:47.300 

Zatem, przejdźmy do głosowania. Projekty uchwały, druk nr 564  

 

698 

00:52:47.300 --> 00:52:51.200 

wraz z autopoprawkami. Bardzo proszę państwa radnych, o oddanie  

 

699 

00:52:51.200 --> 00:52:55.000 

głosu na swoich urządzeniach. Druk nr 564 z autopoprawkami.  

 

700 

00:52:55.000 --> 00:53:00.100 

Panie Bartku. Proszę uruchomić głosowanie.  

 

701 

00:53:00.100 --> 00:53:12.400 

Panie Bartku.  

 

702 

00:53:12.400 --> 00:53:15.600 

Mamy już głosowanie, czy (...) Jeszcze chwilka. Tak?  

 

703 

00:53:15.600 --> 00:53:21.600 

Bardzo proszę państwa radnych, o oddanie głosu. Druk nr 564  

 

704 

00:53:21.600 --> 00:53:25.600 

wraz z autopoprawkami. Za 15 radnych, 1 radny się wstrzymał.  

 

705 

00:53:25.600 --> 00:53:29.200 

Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

706 

00:53:29.200 --> 00:53:33.200 

Pkt 2 druk nr 565, o zmianie uchwały, w sprawie uchwalenia Wieloletniej  

 

707 

00:53:33.200 --> 00:53:37.200 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-2032.  
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708 

00:53:37.200 --> 00:53:41.400 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan Burmistrz chce zabrać głos w  

 

709 

00:53:41.400 --> 00:53:44.500 

tym punkcie. Bardzo proszę, panie Burmistrzu. Autopoprawki, tak?  

 

710 

00:53:44.500 --> 00:53:48.300 

Tak, panie Przewodniczący. Tak jak sygnalizowałem w druku  

 

711 

00:53:48.300 --> 00:53:54.200 

565 również autopoprawki, związane z podpisanymi wczoraj umowami.  

 

712 

00:53:54.200 --> 00:53:58.500 

A więc, w projekcie WPF-u wprowadzenie następujących zmian.  

 

713 

00:53:58.500 --> 00:54:01.500 

Pierwsze, zwiększenie kwoty 40 000,00 złotych na roku 2022 dochody  

 

714 

00:54:01.500 --> 00:54:08.500 

majątkowe, z tytułu dotacji i 2 zwiększenia kwoty 40 000,00  

 

715 

00:54:08.500 --> 00:54:12.500 

na roku 2022 wydatków majątkowych.  

 

716 

00:54:12.500 --> 00:54:16.700 

I to jest związane z tymi 2 zadaniami, które zostały wymienione Proszę  

 

717 

00:54:16.700 --> 00:54:21.100 

o wprowadzenie autopoprawek. Dziękuję. Dziękuję. Nie widzę  

 

718 

00:54:21.100 --> 00:54:25.800 

więcej zgłoszeń do głosu w tym punkcie. Zapytam jeszcze państwa.  

 

719 

00:54:25.800 --> 00:54:29.200 

Czy te autopoprawki, dotyczące 2 ogródków działkowych, możemy  

 

720 

00:54:29.200 --> 00:54:35.000 

przegłosować jednocześnie? Jeżeli ktoś chciałby zaprotestować, to  

 

721 

00:54:35.000 --> 00:54:37.500 

proszę powiedzieć. Jeżeli nie, to znaczy, że tak to zrobimy.  

 

722 

00:54:37.500 --> 00:54:41.900 
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Nie widzę więcej zgłoszeń do głosu.  

 

723 

00:54:41.900 --> 00:54:44.500 

Zatem, zamykam dyskusję i rozpoczynamy głosowanie. Na  

 

724 

00:54:44.500 --> 00:54:48.200 

początek, autopoprawki druk nr 565. Przegłosujemy je  

 

725 

00:54:48.200 --> 00:54:51.000 

łącznie. Bardzo proszę państwa radnych, o oddanie głosu  

 

726 

00:54:51.000 --> 00:55:02.000 

na swoich urządzeniach. Panie Bartku.  

 

727 

00:55:02.000 --> 00:55:08.300 

Bo mi się tu nie wyświetla jeszcze kto jeszcze nie głosował. [niezrozumiałe]  

 

728 

00:55:08.300 --> 00:55:13.300 

Zakończyło się. To mi się coś tutaj (...) Sekundkę.  

 

729 

00:55:13.300 --> 00:55:19.000 

[niezrozumiałe] Nie, nie, nie.  

 

730 

00:55:19.000 --> 00:55:24.500 

Jest dobrze. Mi się po prostu tutaj informatycznie coś (...)  

 

731 

00:55:24.500 --> 00:55:29.800 

Za 16 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta.  

 

732 

00:55:29.800 --> 00:55:33.200 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawkami.  

 

733 

00:55:33.200 --> 00:55:35.400 

Bardzo proszę państwa radnych, o oddanie głosów na swoich  

 

734 

00:55:35.400 --> 00:55:39.800 

urządzeniach. Druk nr 565 wraz z autopoprawkami.  

 

735 

00:55:39.800 --> 00:55:53.600 

Pan radny Wiesław Kołakowski.  

 

736 

00:55:53.600 --> 00:55:58.000 

Bardzo proszę. O. Dziękuję. Za 15 radnych, 1 radny się  

 

737 
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00:55:58.000 --> 00:56:02.900 

wstrzymał. Stwierdzam, że druk nr 565 został przyjęty.  

 

738 

00:56:02.900 --> 00:56:06.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Pkt 3.  

 

739 

00:56:06.200 --> 00:56:10.100 

Druk nr 566, w sprawie opinii dotyczącej objęcia przez Gminę  

 

740 

00:56:10.100 --> 00:56:13.700 

Sulechów udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Sulechów  

 

741 

00:56:13.700 --> 00:56:17.000 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. Czy ktoś z państwa radnych  

 

742 

00:56:17.000 --> 00:56:21.600 

lub pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie  

 

743 

00:56:21.600 --> 00:56:26.100 

widzę. Na pewno nie widzę, bo już mam czasami wątpliwości.  

 

744 

00:56:26.100 --> 00:56:31.100 

Nie widzę. Zatem, zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie.  

 

745 

00:56:31.100 --> 00:56:34.000 

Bardzo proszę państwa radnych, o oddanie głosu na swoich  

 

746 

00:56:34.000 --> 00:56:43.200 

urządzeniach. Druk nr 566. Pan radny Stanisław Kaczmar.  

 

747 

00:56:43.200 --> 00:56:46.800 

O, super. Za 16 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta  

 

748 

00:56:46.800 --> 00:56:50.000 

jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

749 

00:56:50.000 --> 00:56:55.600 

Druk nr 567 o zmianie uchwały, w sprawie zasad udzielania i  

 

750 

00:56:55.600 --> 00:56:58.600 

rozmiaru obniżek, zwolnień oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego  

 

751 

00:56:58.600 --> 00:57:02.900 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli. Czy ktoś z państwa radnych lub  
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752 

00:57:02.900 --> 00:57:06.100 

pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę.  

 

753 

00:57:06.100 --> 00:57:09.100 

Zatem, zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie. Bardzo  

 

754 

00:57:09.100 --> 00:57:12.000 

proszę państwa radnych, o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

755 

00:57:12.000 --> 00:57:21.300 

Druk nr 567. Za 16 radnych.  

 

756 

00:57:21.300 --> 00:57:25.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

757 

00:57:25.500 --> 00:57:28.600 

do kolejnego punktu. Pkt kolejny, to jest przerwa.  

 

758 

00:57:28.600 --> 00:57:33.900 

I tutaj zapytam państwa radnych. Robimy krótką przerwę czy  

 

759 

00:57:33.900 --> 00:57:37.100 

jak państwa (...)  

 

760 

00:57:37.100 --> 00:57:43.300 

5 s. [niezrozumiałe] Krótką przerwę, czyli szybką taką.  

 

761 

00:57:43.300 --> 00:57:48.900 

Tak? 5 s. Szanowni (...) Bardzo mi przykro, ale muszę was opuścić.  

 

762 

00:57:48.900 --> 00:57:53.300 

Dzięki. Do widzenia. Do widzenia.  

 

763 

00:57:53.300 --> 00:57:57.400 

Ogłaszam 5 s przerwy, żeby wszystko szło zgodnie z harmonogramem.  

 

764 

00:57:57.400 --> 00:58:01.600 

5 s myślę, że (...) [przerwa]  

 

765 

00:58:01.600 --> 00:58:07.000 

Na LVII sesji Rady Miejskiej. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

766 

00:58:07.000 --> 00:58:09.900 

Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie odpowiedzi. Czy  
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767 

00:58:09.900 --> 00:58:15.300 

ktoś z mieszkańców, z sołtysów, chciałby zabrać głos w tym  

 

768 

00:58:15.300 --> 00:58:18.700 

punkcie? To proszę to wyartykułować w jakikolwiek dostępny  

 

769 

00:58:18.700 --> 00:58:22.700 

sposób, zgłaszając się po prostu do głosu. Tutaj, pan  

 

770 

00:58:22.700 --> 00:58:25.100 

Wiesław Kołakowski, jako sołtys. Bardzo proszę, panie Wiesławie.  

 

771 

00:58:25.100 --> 00:58:29.000 

Dzień dobry, jeszcze raz wszystkim.  

 

772 

00:58:29.000 --> 00:58:35.500 

Chciałem zasygnalizować sprawę taką.  

 

773 

00:58:35.500 --> 00:58:40.300 

Walczyliśmy jakiś czas z tym, żeby nie powstały świniarnie w Kalsku.  

 

774 

00:58:40.300 --> 00:58:43.900 

No, udało się to w jakiś sposób zrobić.  

 

775 

00:58:43.900 --> 00:58:47.200 

Pan [niezrozumiałe] wycofał się z tego.  

 

776 

00:58:47.200 --> 00:58:53.600 

Sprzedał to komuś innemu. Natomiast, sprzedał to panu, który  

 

777 

00:58:53.600 --> 00:58:58.400 

podobną działalność prowadzi w Rakoniewicach. I teraz dostałem  

 

778 

00:58:58.400 --> 00:59:04.900 

sygnał od pani sołtys z Bukowa, żeby zacząć interweniować.  

 

779 

00:59:04.900 --> 00:59:08.000 

Dlatego, że z Rakoniewic wożą gnojowicę.  

 

780 

00:59:08.000 --> 00:59:12.300 

To lecą potężne cysterny, przywożą. Podobno w planie, są  

 

781 

00:59:12.300 --> 00:59:16.900 
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budowane, jest budowa dużych zbiorników na gnojowicę, że  

 

782 

00:59:16.900 --> 00:59:20.700 

to będzie magazynowane, a w okresie wiosenno-jesiennym wylewane  

 

783 

00:59:20.700 --> 00:59:25.000 

na pola. No i tutaj mieszkańcy zaczynają się obawiać się  

 

784 

00:59:25.000 --> 00:59:29.500 

po prostu o domy, co się będzie z tym działo. Także, ja tak  

 

785 

00:59:29.500 --> 00:59:32.300 

chciałem zasygnalizować tylko, że bardzo możliwe, że  

 

786 

00:59:32.300 --> 00:59:35.800 

będziemy musieli się zderzyć z takim problemem. Dziękuję.  

 

787 

00:59:35.800 --> 00:59:39.000 

Dziękuję. Zasygnalizować, bez dyskusji, jak rozumiem.  

 

788 

00:59:39.000 --> 00:59:43.800 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie, z  

 

789 

00:59:43.800 --> 00:59:47.000 

mieszkańców może? Nie widzę.  

 

790 

00:59:47.000 --> 00:59:51.700 

Zatem, przejdziemy do kolejnego punktu. Pkt 9.  

 

791 

00:59:51.700 --> 00:59:55.700 

Wolne wnioski i informacje oraz dyskusja. Na początek, zgłosił  

 

792 

00:59:55.700 --> 01:00:02.700 

się pan Burmistrz. Bardzo proszę, panie Burmistrzu. Ja chciałem tylko w formie informacji  

 

793 

01:00:02.700 --> 01:00:05.900 

przypomnieć państwu, że w najbliższy weekend mamy, 15-lecie  

 

794 

01:00:05.900 --> 01:00:11.100 

parku w Cigacicach. Serdecznie państwa, naszych mieszkańców, na te uroczystości  

 

795 

01:00:11.100 --> 01:00:15.000 

zapraszam. Oczywiście, szczegóły na naszych plakatach jest  

 

796 
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01:00:15.000 --> 01:00:18.200 

informacja. Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny  

 

797 

01:00:18.200 --> 01:00:21.600 

Przemysław Pokład. Mam pytanie do pana Burmistrza.  

 

798 

01:00:21.600 --> 01:00:27.300 

W związku z budową drogi do Bukowa, część tej drogi będzie  

 

799 

01:00:27.300 --> 01:00:30.600 

zamknięta. I rolnicy pytają, no bo teraz wiadomo, okres  

 

800 

01:00:30.600 --> 01:00:33.600 

żniwny, później przygotowanie i siew, a to na pewno się jakoś  

 

801 

01:00:33.600 --> 01:00:39.100 

wydłuży. Czy to trzeba uzgodnić się z kierownikiem budowy  

 

802 

01:00:39.100 --> 01:00:41.900 

wcześniejszy przejazd? Jak to tam będzie? Czy będzie możliwość  

 

803 

01:00:41.900 --> 01:00:47.100 

przede wszystkim, dojazdu? Czy panie Burmistrzu, od razu  

 

804 

01:00:47.100 --> 01:00:53.600 

będziemy? Od razu, nie. Bardzo proszę. Panie Przemku. Ja bym nie chciał tutaj, że tak powiem,  

 

805 

01:00:53.600 --> 01:00:58.800 

być pośrednikiem pomiędzy powiatem, bo tak na dobrą sprawę pan wie, że my tutaj jak gdyby,  

 

806 

01:00:58.800 --> 01:01:02.400 

nie jesteśmy stroną. I jak gdyby, te utrudnienia, które nawet  

 

807 

01:01:02.400 --> 01:01:05.700 

my sobie poczynimy, one muszą być zaakceptowana na tamtym poziomie.  

 

808 

01:01:05.700 --> 01:01:12.200 

Więc, ja oczywiście sprawdzę, zapytam. Natomiast, to też tylko tak informacyjnie.  

 

809 

01:01:12.200 --> 01:01:15.500 

[niezrozumiałe] planowany wcześniej czas remontu, który miał trwać  

 

810 

01:01:15.500 --> 01:01:19.800 

do przyszłego roku też. On ma być generalnie skrócony do tego roku.  
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811 

01:01:19.800 --> 01:01:25.900 

Więc, to oznacza, że pewnie będzie praca prowadzona na  

 

812 

01:01:25.900 --> 01:01:29.900 

długim odcinku, równocześnie. Co oczywiście, może generować  

 

813 

01:01:29.900 --> 01:01:35.100 

w bardzo krótkim czasie, biorąc pod uwagę kilometraż, ale jednak problemy  

 

814 

01:01:35.100 --> 01:01:40.300 

z takim bezpośrednim dostępem z tej drogi. No, dziękuję. Ja w powiecie się tam dowiem.  

 

815 

01:01:40.300 --> 01:01:42.900 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny Sebastian  

 

816 

01:01:42.900 --> 01:01:48.800 

Różycki. Panie Burmistrzu. Tutaj mam kilka pytań, dotyczących  

 

817 

01:01:48.800 --> 01:01:52.800 

okolic ulicy Piaskowej. I też, chciałbym nawiązać do  

 

818 

01:01:52.800 --> 01:01:58.900 

spotkania, które miało miejsce w ramach komisji z Powiatem Zielonogórskim, z  

 

819 

01:01:58.900 --> 01:02:02.600 

panem Andrasiakiem. To był poruszany temat ulicy Piaskowej.  

 

820 

01:02:02.600 --> 01:02:07.400 

Po ostatnich intensywnych opadach deszczu, rozlewisko które  

 

821 

01:02:07.400 --> 01:02:12.600 

się tam tworzy, jest bardzo szerokie i podtapia okoliczne nawet  

 

822 

01:02:12.600 --> 01:02:17.700 

domy jednorodzinne. Chciałbym, aby pan informował nas  

 

823 

01:02:17.700 --> 01:02:22.600 

na bieżąco, jakie są, jak się toczą rozmowy pomiędzy Powiatem  

 

824 

01:02:22.600 --> 01:02:27.300 

Zielonogórskim, naszym przedsiębiorstwem SuPeKom oraz gminą,  

 

825 

01:02:27.300 --> 01:02:30.900 

w kwestii rozwiązania tego tematu, który został poruszony.  
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826 

01:02:30.900 --> 01:02:36.900 

A mianowicie, remontu drogi wraz z kanalizacją i odprowadzenie wód  

 

827 

01:02:36.900 --> 01:02:41.200 

deszczowych na odcinku ulicy Piaskowa. To jest pierwsza prośba.  

 

828 

01:02:41.200 --> 01:02:46.000 

Druga, drugi temat dotyczy też bardzo blisko tego terenu,  

 

829 

01:02:46.000 --> 01:02:49.300 

a mianowicie ulicy Ogrodowej i Różanej.  

 

830 

01:02:49.300 --> 01:02:53.500 

Zgodnie z planem remontu, który miał SuPeKom zapisany, w tym roku  

 

831 

01:02:53.500 --> 01:02:58.500 

miała się rozpocząć inwestycja właśnie kanalizacyjna na  

 

832 

01:02:58.500 --> 01:03:01.700 

tym odcinku. I pytają mnie mieszkańcy, bo tam były wymieniane,  

 

833 

01:03:01.700 --> 01:03:07.600 

jakoś łatane studzienki kanalizacyjne.  

 

834 

01:03:07.600 --> 01:03:11.300 

Czy w tym roku rozpocznie się ta inwestycja? Czy ze względu  

 

835 

01:03:11.300 --> 01:03:14.600 

na jakieś tam obłożenie, będzie przeniesiona na przyszły rok?  

 

836 

01:03:14.600 --> 01:03:19.300 

To jest kolejny sprawa. Rozmawialiśmy też, panie Burmistrzu, na  

 

837 

01:03:19.300 --> 01:03:23.200 

temat odcinka chodnika na ulicy Różanej, jako ten pierwszy etap.  

 

838 

01:03:23.200 --> 01:03:26.400 

I tylko chciałem się (...) poprosić o odpowiedź. Czy w  

 

839 

01:03:26.400 --> 01:03:29.900 

tym roku po prostu, to zadanie będzie realizowane?  

 

840 

01:03:29.900 --> 01:03:35.500 
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Natomiast, chciałbym teraz w imieniu swoim własnym oraz  

 

841 

01:03:35.500 --> 01:03:41.300 

klubu, podziękować za złożenie wniosku, w ramach 5.  

 

842 

01:03:41.300 --> 01:03:45.300 

edycji Polskiego Ładu. Mówimy o drugim etapie drogi Krężoły, czyli  

 

843 

01:03:45.300 --> 01:03:48.800 

tej Strefy Inwestycyjnej. Chciałbym tylko informacyjnie przekazać,  

 

844 

01:03:48.800 --> 01:03:55.400 

że my jako klub, spotkaliśmy się też z naszymi posłami, z prośbą o to,  

 

845 

01:03:55.400 --> 01:03:59.600 

żeby uzyskać dodatkowe wsparcie w imieniu tych osób, aby  

 

846 

01:03:59.600 --> 01:04:02.900 

to zadanie uzyskała w razie czego, też oczywiście poparcie.  

 

847 

01:04:02.900 --> 01:04:06.100 

Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

848 

01:04:06.100 --> 01:04:14.400 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. [niezrozumiały] ulicy Piaskowej drogi powiatowej, to jest właściwie to,  

 

849 

01:04:14.400 --> 01:04:16.900 

co dostaliśmy panie Sebastianie, na spotkaniu, tak. Że będziemy  

 

850 

01:04:16.900 --> 01:04:23.700 

też w najbliższym czasie organizować w ogóle spotkanie, które będzie dotyczyło podjęcia decyzji.  

 

851 

01:04:23.700 --> 01:04:28.400 

Czy ten zaproponowany scenariusz partycypacji i w jakiej  

 

852 

01:04:28.400 --> 01:04:31.300 

wysokości, jest możliwy. Jeśli chodzi o Ogrodową, Różaną,  

 

853 

01:04:31.300 --> 01:04:35.600 

nic mi nie wiadomo, żebym miało nastąpić przesunięcie realizacji.  

 

854 

01:04:35.600 --> 01:04:38.000 

To się prostu, muszę upewnić. Natomiast, jeśli chodzi o  

 

855 
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01:04:38.000 --> 01:04:41.000 

chodnik na Różanej, to na pewno będzie robiony. Więc, powstanie w tym roku. Mówiąc wprost, zgodnie z planem  

 

856 

01:04:41.000 --> 01:04:48.400 

zamówień publicznych jak gdyby realizacji zadań.  

 

857 

01:04:48.400 --> 01:04:52.300 

Myślę, że niedługo na dobrą sprawę, będzie ułożona procedura.  

 

858 

01:04:52.300 --> 01:04:56.000 

Proponuję kontakt bezpośrednio z Wydziałem ZD.  

 

859 

01:04:56.000 --> 01:04:59.500 

[niezrozumiałe] W tym scenariuszu rocznym, zobaczy pan w  

 

860 

01:04:59.500 --> 01:05:02.900 

tym momencie, jest to zaplanowane. Dziękuję.  

 

861 

01:05:02.900 --> 01:05:06.800 

Bardzo proszę, pan radny Jan Rerus.  

 

862 

01:05:06.800 --> 01:05:11.400 

Dziękuję bardzo. Ja mam 2 krótkie pytania. Prośbę, w zasadzie  

 

863 

01:05:11.400 --> 01:05:14.800 

do pana Burmistrza. Pierwsze, to co żeśmy przed chwilą mówili,  

 

864 

01:05:14.800 --> 01:05:19.800 

co ja mówiłem o tej apelacji. Bo jestem tutaj zainteresowany.  

 

865 

01:05:19.800 --> 01:05:23.100 

Czy mógłbym dostać kopię tej apelacji?  

 

866 

01:05:23.100 --> 01:05:27.200 

Zobaczyć, co tam jest pisane. Chyba to żadna tajemnica. Jak  

 

867 

01:05:27.200 --> 01:05:30.500 

[niezrozumiałe] wysłaliśmy wniosek, pozew.  

 

868 

01:05:30.500 --> 01:05:33.700 

No to apelacja, też nie powinna być tajemnicą. To jest  

 

869 

01:05:33.700 --> 01:05:39.400 

1. Drugie, to Osiedle Zacisze 11. Tam w tamtym roku było  
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870 

01:05:39.400 --> 01:05:44.300 

tam [niezrozumiałe] tam gdzie samochody teraz stają, naprzeciw  

 

871 

01:05:44.300 --> 01:05:49.400 

budynku. No znowu tam jest dużo śmieci, liści z jesieni jeszcze.  

 

872 

01:05:49.400 --> 01:05:54.400 

No ogólnie, nieładnie to wygląda [niezrozumiałe] Jakby było  

 

873 

01:05:54.400 --> 01:05:58.000 

można to posprzątać i mnie poinformować kiedy, to bym załatwił  

 

874 

01:05:58.000 --> 01:06:01.600 

ogłoszenia, żeby samochody nie stały i była możliwość, może  

 

875 

01:06:01.600 --> 01:06:05.100 

czasowo jakiś krótki znak bym postawił, żeby samochody nie  

 

876 

01:06:05.100 --> 01:06:08.200 

stały i można byłoby to posprzątać.  

 

877 

01:06:08.200 --> 01:06:13.000 

Ale jest to sprawa, która jakby nie powinna być w czasie  

 

878 

01:06:13.000 --> 01:06:17.200 

oddalana. Dziękuję. Dziękuję.  

 

879 

01:06:17.200 --> 01:06:22.300 

Panie Burmistrzu. Bardzo proszę (...)  

 

880 

01:06:22.300 --> 01:06:25.000 

Panie Janie, skontaktuję się z panią radczynią i to że  

 

881 

01:06:25.000 --> 01:06:29.600 

tak powiem, na pewno udostępni panu ten dokument, o który  

 

882 

01:06:29.600 --> 01:06:33.300 

pan prosi. Natomiast, oczywiście przekażę pani Marcie Zacisze  

 

883 

01:06:33.300 --> 01:06:36.900 

11. Mam prośbę, skontaktować się bezpośrednio z panią Martą  

 

884 

01:06:36.900 --> 01:06:40.400 

[niezrozumiałe] też, żeby ustalić powiedzmy, szczegóły techniczne.  
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885 

01:06:40.400 --> 01:06:44.800 

Dziękuję. Bardzo proszę, Pan radny Stanisław Kaczmar.  

 

886 

01:06:44.800 --> 01:06:47.900 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Burmistrzu.  

 

887 

01:06:47.900 --> 01:06:54.500 

Zwrócili się do mnie pszczelarze z naszego koła tutaj sulechowskiego,  

 

888 

01:06:54.500 --> 01:07:00.000 

z takimi trochę pretensjami z tego względu, że zostali zaproszeni  

 

889 

01:07:00.000 --> 01:07:09.000 

na dożynki powiatowe z prośbą, żeby po prostu, wystawić się,  

 

890 

01:07:09.000 --> 01:07:15.700 

zaprezentować swoje tam miody i ewentualnie, no żeby też  

 

891 

01:07:15.700 --> 01:07:23.400 

w jakiś sposób tą uroczystość powiatową, podnieść troszeczkę  

 

892 

01:07:23.400 --> 01:07:27.300 

rangę i żeby mieszkańcy mogli się zapoznać z tymi produktami.  

 

893 

01:07:27.300 --> 01:07:34.500 

No i oczywiście, stanęli przed naszą uchwałę która mówi,  

 

894 

01:07:34.500 --> 01:07:40.100 

że za takie coś muszą zapłacić. Wyznaczyli sobie tam około  

 

895 

01:07:40.100 --> 01:07:45.800 

30 m2 na te swoje produkty. No i muszą jakąś tam kwotę odprowadzić.  

 

896 

01:07:45.800 --> 01:07:49.300 

I pytanie jest takie. No, chwileczkę.  

 

897 

01:07:49.300 --> 01:07:52.900 

Dlaczego my mamy zapłacić jeszcze za to, gdzie my po  

 

898 

01:07:52.900 --> 01:07:56.100 

prostu tam nie zarobimy nic, ani żadnego grosza?  

 

899 

01:07:56.100 --> 01:08:00.400 
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I tutaj jest prośba taka do pana Burmistrza.  

 

900 

01:08:00.400 --> 01:08:04.700 

Czy pan Burmistrz widzi jakby rozwiązanie tej sprawy, żeby  

 

901 

01:08:04.700 --> 01:08:12.300 

ci nasi pszczelarza nie zapłacili za te m2?  

 

902 

01:08:12.300 --> 01:08:17.900 

A po drugie. Też są nasze gospodynie wiejskie, które też  

 

903 

01:08:17.900 --> 01:08:21.400 

wystawiają się niejednokrotnie ze swoimi produktami, ale  

 

904 

01:08:21.400 --> 01:08:24.900 

nie po to, żeby zarobić tylko po to, żeby po prostu w  

 

905 

01:08:24.900 --> 01:08:31.400 

jakiś sposób pokazać siebie. I też ewentualnie, zarobione pieniążki  

 

906 

01:08:31.400 --> 01:08:37.500 

przeznaczyć na sprawy społeczne danego środowiska, danego,  

 

907 

01:08:37.500 --> 01:08:41.300 

danej społeczności.  

 

908 

01:08:41.300 --> 01:08:48.500 

I czy my po prostu, widzimy, widzi pan po prostu rozwiązanie dla  

 

909 

01:08:48.500 --> 01:08:52.100 

tych pszczelarzy? A w konsekwencji później, chyba będziemy  

 

910 

01:08:52.100 --> 01:08:56.600 

musieli się proszę państwa, pochylić nad naszą uchwałą, dotyczącą  

 

911 

01:08:56.600 --> 01:09:03.700 

właśnie opłat. Żeby takie społeczne działalności, po  

 

912 

01:09:03.700 --> 01:09:07.600 

prostu, nie wnosiły opłaty do gminy.  

 

913 

01:09:07.600 --> 01:09:11.700 

Bo to nie jest żaden zarobek, to jest dla naszej gminy duży.  

 

914 
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01:09:11.700 --> 01:09:17.700 

A dla tych po prostu kół, związków, to jest jakiś wydatek.  

 

915 

01:09:17.700 --> 01:09:21.800 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Myślę, że ad vocem w temacie również  

 

916 

01:09:21.800 --> 01:09:25.200 

pan radny Roman Wilczyński, który prawdopodobnie o to  

 

917 

01:09:25.200 --> 01:09:29.400 

samo będzie (...) Tak, tak. Właśnie ten sam temat.  

 

918 

01:09:29.400 --> 01:09:34.300 

Nawet się dowiedziałem, że inkasent chodzi na pchli targ i jak  

 

919 

01:09:34.300 --> 01:09:37.800 

dzieci handlują swoimi jakimiś tam zabawkami, parę groszy  

 

920 

01:09:37.800 --> 01:09:40.500 

chcą zarobić, to też ich kasuje tam koło Domu Kultury, no.  

 

921 

01:09:40.500 --> 01:09:43.900 

Idą sobie dzieci zarobić parę groszy, jakieś zabawki niepotrzebne sprzedać,  

 

922 

01:09:43.900 --> 01:09:49.500 

a on ich kasuje za miejsce na tego. No, trochę to jest niepoważne.  

 

923 

01:09:49.500 --> 01:09:52.700 

Trochę musimy naprawdę, przed tą uchwałą usiąść i (...)  

 

924 

01:09:52.700 --> 01:09:57.000 

To może, żeby zmotywować tutaj nasze władze wykonawcze, trzeba powiedzieć  

 

925 

01:09:57.000 --> 01:10:00.400 

tak. Albo coś wymyślicie, albo nie będziemy w ogóle tych  

 

926 

01:10:00.400 --> 01:10:02.900 

opłat pobierać i ją zlikwidujemy, wycofamy tą uchwałą w  

 

927 

01:10:02.900 --> 01:10:06.100 

całości, nie. Bo też możemy tak pewnie zrobić. No to  

 

928 

01:10:06.100 --> 01:10:08.800 

może teraz, bo to już jest temat wraca drugi miesiąc, trzeci  
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929 

01:10:08.800 --> 01:10:13.700 

miesiąc. Nie ma pomysłu. Więc, my możemy też nie znaleźć pomysłu,  

 

930 

01:10:13.700 --> 01:10:17.200 

albo znaleźć bardzo skrajny. To ja jeszcze tylko dopowiem, bo  

 

931 

01:10:17.200 --> 01:10:22.300 

tam był na przykład, temat naszych kiermaszów.  

 

932 

01:10:22.300 --> 01:10:24.900 

Nie wiem, czy nasze koło [niezrozumiałe] na przykład, będzie  

 

933 

01:10:24.900 --> 01:10:27.000 

chciało się wystawić jeszcze następny rok. No bo, 8  

 

934 

01:10:27.000 --> 01:10:31.900 

dych zapłacili za miejsce, a mówi 3 stówy zarobili.  

 

935 

01:10:31.900 --> 01:10:35.400 

Mówi, odliczyć koszty, praktycznie na zero wychodzą.  

 

936 

01:10:35.400 --> 01:10:39.000 

I szkoda roboty, szkoda się tam wystawiać. No najpierw ich  

 

937 

01:10:39.000 --> 01:10:42.200 

zapraszamy, chcemy żeby się promowali na tym.  

 

938 

01:10:42.200 --> 01:10:47.100 

A później, przychodzi inkasent, 8 dych ich kasuje (...) No i pytanie,  

 

939 

01:10:47.100 --> 01:10:49.200 

czy nam te pieniądze są potrzebne. Bardzo proszę, panie  

 

940 

01:10:49.200 --> 01:10:54.800 

Burmistrzu, bo widzę że ad vocem. Tak? Panie Radku, nie chciałbym  

 

941 

01:10:54.800 --> 01:10:57.600 

że tak powiem, żeby to wyglądało, jak odbijanie piłeczki. Ale  

 

942 

01:10:57.600 --> 01:10:59.400 

jeśli mówimy o rozwiązaniu, tutaj jedynym rozwiązaniem jest zmiana uchwały. I to, co pan mówi,  

 

943 

01:10:59.400 --> 01:11:04.500 

zastosowanie albo pewnych zwolnień (...)  



Strona 65 z 83 

 

 

944 

01:11:04.500 --> 01:11:07.400 

Ja chcę państwu przypomnieć, że na początku tej kadencji, to właśnie państwo, jako radni  

 

945 

01:11:07.400 --> 01:11:13.400 

wywołaliście temat tego, że niektórzy nie ponoszą opłat.  

 

946 

01:11:13.400 --> 01:11:18.600 

W związku z czym, w uchwale zgodnie z zapisami uchwały, nie  

 

947 

01:11:18.600 --> 01:11:22.500 

ma możliwości, mówiąc wprost, proszę nie oczekiwać ode mnie, tak  

 

948 

01:11:22.500 --> 01:11:27.200 

bardzo obrazowo powiem, że ja będę osobę, która jest za to odpowiedzialna  

 

949 

01:11:27.200 --> 01:11:30.300 

zmuszał do łamania prawa.  

 

950 

01:11:30.300 --> 01:11:33.000 

A to dokładnie tak było, że ma odwracać głowę i nie widzieć?  

 

951 

01:11:33.000 --> 01:11:37.400 

No, on nie może się tak zachować. W związków z czym, jedynym  

 

952 

01:11:37.400 --> 01:11:40.900 

rozwiązaniem jest tak naprawdę, zgodnie z przepisem zwolnienie,  

 

953 

01:11:40.900 --> 01:11:44.800 

nie podmiotowe, a przedmiotowe.  

 

954 

01:11:44.800 --> 01:11:48.800 

Już to wcześniej państwu sygnalizowaliśmy. A więc, jeśli  

 

955 

01:11:48.800 --> 01:11:52.500 

przedmiotowe, to co, wykaz produktów z których się zwolni, a z  

 

956 

01:11:52.500 --> 01:11:57.700 

których nie? Więc nie mogę powiedzieć, że nie będą płacić na przykład,  

 

957 

01:11:57.700 --> 01:12:01.300 

Koła Gospodyń, tylko mogę powiedzieć, że nie będą pobierane opłaty  

 

958 

01:12:01.300 --> 01:12:11.500 
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za sprzedaż ciast. I bez względu na to, kto będzie je sprzedawał. I to jest clou, tak naprawdę (...)  

 

959 

01:12:11.500 --> 01:12:14.800 

No, zajmowaliśmy się dwukrotnie na państwa zresztą zapytania radcy.  

 

960 

01:12:14.800 --> 01:12:20.500 

Ja nie powiem o innych rozwiązaniach, które są stosowane.  

 

961 

01:12:20.500 --> 01:12:24.200 

Bo nie zawsze płacą ci, którzy handlują.  

 

962 

01:12:24.200 --> 01:12:30.000 

Ale to już jest inna sprawa. Uważam, że jeśli coś jest, to  

 

963 

01:12:30.000 --> 01:12:33.100 

rozmawiamy o tym wprost.  

 

964 

01:12:33.100 --> 01:12:37.700 

Albo przestrzegamy prawa do końca, albo udajemy, że przestrzegamy prawa. No inaczej  

 

965 

01:12:37.700 --> 01:12:41.600 

się, mówiąc wprost, tym bardziej, że jest to osoba z zewnątrz, ona  

 

966 

01:12:41.600 --> 01:12:46.200 

z tego tytułu ma pewien dochód. I państwo też wiecie doskonale,  

 

967 

01:12:46.200 --> 01:12:54.100 

że wcale to nie jest intratne zajęcie. Mówiąc wprost, wcale nie ma wielkiego zainteresowania świadczeniem tych usług.  

 

968 

01:12:54.100 --> 01:12:57.700 

Więc też, szanowni państwo, nie dziwcie się, że taka sytuacja  

 

969 

01:12:57.700 --> 01:13:01.800 

ma miejsce. I to oczywiście, dotyczy całego obszaru gminy.  

 

970 

01:13:01.800 --> 01:13:06.400 

Nie ma tu wyłączeń miejscowych, tak.  

 

971 

01:13:06.400 --> 01:13:11.000 

To jeszcze [niezrozumiałe] na początku tej kadencji.  

 

972 

01:13:11.000 --> 01:13:15.000 

Czyli wskazania generalnie, że w przypadku organizacji imprez,  

 

973 
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01:13:15.000 --> 01:13:20.300 

na przykład, na Placu Ratuszowym lub w innych miejscach, to  

 

974 

01:13:20.300 --> 01:13:24.200 

jest że tak powiem, w ogóle taka możliwość. Wcześniej, co  

 

975 

01:13:24.200 --> 01:13:33.200 

pełnoprawnie było to [niezrozumiałe] szarej strefy i generowało problemy i pretensje innych osób handlujących i płacących.  

 

976 

01:13:33.200 --> 01:13:38.100 

To też, pozwolę sobie tylko zauważyć, tak ad hoc jak gdyby odpowiadając. No tak to wygląda. Natomiast, istotne jest również 

to,  

 

977 

01:13:38.100 --> 01:13:46.700 

jaki charakter ma to stoisko.  

 

978 

01:13:46.700 --> 01:13:50.500 

Bo to przecież nie jest tak, że pobiera się opłatę za  

 

979 

01:13:50.500 --> 01:13:55.300 

stoisko. Pobiera się opłatę za przestrzeń do sprzedaży.  

 

980 

01:13:55.300 --> 01:14:00.700 

Jeżeli pan mówi o jakiś rzeczach, związanych z promocją, z  

 

981 

01:14:00.700 --> 01:14:05.600 

prezentacją, to nie jest powierzchnia być może handlowa. I to też  

 

982 

01:14:05.600 --> 01:14:09.400 

może warto by było się temu tylko przyjrzeć. Ja już to, że tak powiem,  

 

983 

01:14:09.400 --> 01:14:13.600 

to w swoim zakresie mogę zrobić. Bo nie każdy chce wierzyć,  

 

984 

01:14:13.600 --> 01:14:17.900 

że powierzchnia 30 m2 jest powierzchnią wykorzystywaną do handlu.  

 

985 

01:14:17.900 --> 01:14:23.700 

Nie bardzo w to wierzę. Dziękuję, panie Burmistrzu.  

 

986 

01:14:23.700 --> 01:14:27.100 

Raczej nie chodziło o to, że radni chcą nawoływać do  

 

987 

01:14:27.100 --> 01:14:29.600 

przymykania oka, czy łamania prawa, czy niestosowania tej  
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988 

01:14:29.600 --> 01:14:32.800 

naszej uchwały, którą przyjęliśmy. Ja myślę, że wcześniej tak  

 

989 

01:14:32.800 --> 01:14:34.900 

jak pan radny Zbigniew Trompa, z tego co pamiętam ten  

 

990 

01:14:34.900 --> 01:14:38.300 

temat poruszał, chodziło o to, żeby znaleźć rozwiązanie, żeby  

 

991 

01:14:38.300 --> 01:14:41.600 

się nie skończyło, tak jak się może skończyć. Że będzie nam  

 

992 

01:14:41.600 --> 01:14:45.000 

zależało, że robimy jakieś imprezy, a na te imprezy się  

 

993 

01:14:45.000 --> 01:14:47.800 

nikt nie zgłosi, bo nikt nie będzie się na targowisku, czy gdzieś  

 

994 

01:14:47.800 --> 01:14:53.200 

tam promował, jeszcze płacąc, bo nie zarabiając na przykład.  

 

995 

01:14:53.200 --> 01:14:56.200 

No więc, może się skończyć to dla nas dość niebezpiecznie. Ale  

 

996 

01:14:56.200 --> 01:15:00.500 

okej. Jak rozumiem, my jako radni powinniśmy tutaj też  

 

997 

01:15:00.500 --> 01:15:04.500 

zająć stanowisko i wypracować jakieś swoje propozycje.  

 

998 

01:15:04.500 --> 01:15:09.400 

Także myślę, że w tym temacie również my tutaj powinniśmy zainterweniować.  

 

999 

01:15:09.400 --> 01:15:13.500 

I zrobimy takie spotkanie. Myślę, że warto byłoby przedyskutować.  

 

1000 

01:15:13.500 --> 01:15:17.400 

No nie wiem, czy jeszcze w wakacje to może nie, ale na  

 

1001 

01:15:17.400 --> 01:15:20.100 

początku września powinniśmy chyba takie spotkanie zrobić  

 

1002 

01:15:20.100 --> 01:15:22.600 
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z panią mecenas i przedyskutować różne rozwiązania, jakie  

 

1003 

01:15:22.600 --> 01:15:26.100 

są możliwe. Bardzo proszę, ad vocem, pan radny Jan Renus.  

 

1004 

01:15:26.100 --> 01:15:29.700 

Dziękuję. Chciałbym kamyczek wrzucić do tego ogródka.  

 

1005 

01:15:29.700 --> 01:15:34.400 

Popieram wszystkich przedmówców, radnych jak najbardziej, pana  

 

1006 

01:15:34.400 --> 01:15:37.600 

Burmistrza również tym zakresie. Ale tak mnie trochu to  

 

1007 

01:15:37.600 --> 01:15:49.000 

śmieszy, ponieważ to wszystko żeśmy rozmawiali przy uchwale. Byli, to wszystko robiliśmy. I radni podnieśli rękę za 

określonymi rozwiązaniami. Radni to uchwalili. [niezrozumiałe]  

 

1008 

01:15:49.000 --> 01:15:52.700 

mieć pretensji, czy wymagać do pana Burmistrza, że ma  

 

1009 

01:15:52.700 --> 01:16:05.700 

coś tam zrobić. My to żeśmy nad uchwałą i zmianie tą  

 

1010 

01:16:05.700 --> 01:16:11.000 

uchwałę. Ale na ten czas, to jeżeli są takie sytuacje, to my  

 

1011 

01:16:11.000 --> 01:16:14.900 

jesteśmy winni. Jeżeli ktoś ma pretensje, to do nas akurat.  

 

1012 

01:16:14.900 --> 01:16:18.400 

Dlatego zwracam uwagę, że przy takich rozwiązaniach i  

 

1013 

01:16:18.400 --> 01:16:21.000 

przy tych kwiatach sprzedawanych na przykład, na Dzień Kobiet, stoiskach  

 

1014 

01:16:21.000 --> 01:16:26.000 

i tych innych, no trzeba tak wsłuchiwać się też w innych.  

 

1015 

01:16:26.000 --> 01:16:29.100 

A może rozwiązania innych też warto zastosować.  

 

1016 

01:16:29.100 --> 01:16:32.500 

To od tych dzieci, ja też widziałem. Ale trzeba zwrócić uwagę,  
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1017 

01:16:32.500 --> 01:16:39.300 

że dzieci do 13 roku życia nie mają nawet częściowych zdolności  

 

1018 

01:16:39.300 --> 01:16:43.000 

do czynności prawnych. Nie mają prawa zawierania umów. W  

 

1019 

01:16:43.000 --> 01:16:46.000 

związku z tym, jak dziecko poniżej 13 roku sprzedaje zabawki,  

 

1020 

01:16:46.000 --> 01:16:50.300 

inkasent nie ma prawa od tego dziecka brać pieniędzy.  

 

1021 

01:16:50.300 --> 01:16:55.800 

A może wyglądać na 15, ale inkasent nie ma prawa go legitymować  

 

1022 

01:16:55.800 --> 01:17:00.100 

tego dziecka. W związku z tym, musi inkasent uważać co  

 

1023 

01:17:00.100 --> 01:17:03.200 

robi. Czy może od tego dziecka brać te pieniądze.  

 

1024 

01:17:03.200 --> 01:17:08.000 

Nieraz 15 wygląda na 19 lat, 20. Także, z tymi dziećmi bardzo  

 

1025 

01:17:08.000 --> 01:17:10.800 

słusznie pan radny zauważył, ale inkasent powinien tutaj  

 

1026 

01:17:10.800 --> 01:17:14.100 

zwrócić, przede wszystkim przypomnieć sobie przepisy w  

 

1027 

01:17:14.100 --> 01:17:17.400 

tym zakresie i nie pobierać tych opłat od dzieci.  

 

1028 

01:17:17.400 --> 01:17:21.600 

Także, tyle z mojej strony. Popieram całkowicie, że powinniśmy  

 

1029 

01:17:21.600 --> 01:17:25.000 

wróci do tej uchwały i jeszcze raz przedyskutować różne  

 

1030 

01:17:25.000 --> 01:17:28.500 

aspekty. Ale pan Burmistrz poruszyła bardzo ciekawą sprawę.  

 

1031 

01:17:28.500 --> 01:17:33.900 

Bo tam jest mowa o sprzedaży. Ale jeżeli na przykład, ci pszczelarze  
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1032 

01:17:33.900 --> 01:17:37.600 

będą wystawiali miód, nie będę go sprzedawali, będzie to  

 

1033 

01:17:37.600 --> 01:17:41.800 

promocja tylko. A nie będzie usługi sprzedażowej żadnej, to  

 

1034 

01:17:41.800 --> 01:17:46.200 

być może ta opłata już przy obecnej uchwale, się nie należy.  

 

1035 

01:17:46.200 --> 01:17:49.200 

Bo nie jest sprzedaż, jest to promocja czegoś, nie wiem.  

 

1036 

01:17:49.200 --> 01:17:53.700 

Ale tu myślę, chyba pani mecenas musiałaby bardziej przyjrzeć się,  

 

1037 

01:17:53.700 --> 01:17:57.400 

jak to zinterpretować przepisy tej naszej uchwały.  

 

1038 

01:17:57.400 --> 01:18:01.600 

Dziękuję. Dziękuję. Myślę, że do tego tematu wrócimy odrębnie,  

 

1039 

01:18:01.600 --> 01:18:06.400 

odrębnym spotkaniem, bo chyba wymaga on naszego zainteresowana.  

 

1040 

01:18:06.400 --> 01:18:09.700 

Bo będzie co miesiąc się kończyło takim, że tak powiem, dyskusją  

 

1041 

01:18:09.700 --> 01:18:13.400 

po kilkanaście minut. O teraz sobie, przyszedł mój głos,  

 

1042 

01:18:13.400 --> 01:18:16.300 

bo również się zgłosiłem do głosu. Panie Burmistrzu. Moje  

 

1043 

01:18:16.300 --> 01:18:21.200 

zapytanie, w imieniu mieszkańca. Mieszkaniec zwrócił uwagę  

 

1044 

01:18:21.200 --> 01:18:25.600 

na mostek przy drodze, przy ciągu pieszym na ulicy Łochowskiej.  

 

1045 

01:18:25.600 --> 01:18:30.100 

Po prostu, ma obawy o stabilność tego most, czyli czy  

 

1046 

01:18:30.100 --> 01:18:33.800 
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tam nie ma jakiegoś zagrożenia, że ten mostek gdzieś tam,  

 

1047 

01:18:33.800 --> 01:18:38.100 

może zawalić się nie zawali, ale tam są dziury i tak dalej.  

 

1048 

01:18:38.100 --> 01:18:41.100 

Więc, obawy są o bezpieczeństwo. Nie wiem, czy to nie jest  

 

1049 

01:18:41.100 --> 01:18:44.300 

ciąg drogi powiatowej, więc to chyba jest temat do powiatu.  

 

1050 

01:18:44.300 --> 01:18:48.700 

Ale można byłoby zweryfikować, bo pytanie było do nas  

 

1051 

01:18:48.700 --> 01:18:51.400 

jakby. A mieszkańcy, jak zazwyczaj to nie wiedzą, czy powiatu,  

 

1052 

01:18:51.400 --> 01:18:58.000 

czy gminy. Bardzo proszę, panie Burmistrzu. Właściwie, pan odpowiedział sobie.  

 

1053 

01:18:58.000 --> 01:19:02.800 

Oczywiście, przekażemy informację do powiatu również. Dobrze. Dziękuję.  

 

1054 

01:19:02.800 --> 01:19:07.700 

Pan radny Roman Rakowski jeszcze. Bardzo proszę. Dziękuję bardzo,  

 

1055 

01:19:07.700 --> 01:19:10.800 

panie Przewodniczący. Panie Burmistrzu. Pytanie z mojego  

 

1056 

01:19:10.800 --> 01:19:15.300 

rejonu, w którym mieszkam. Pytanie dotyczące ulicy Popioły.  

 

1057 

01:19:15.300 --> 01:19:19.600 

Kiedy rozpocznie się remont tej drogi, tej części, drugiej  

 

1058 

01:19:19.600 --> 01:19:23.600 

części tej drogi, ulicy? To jest jedno pytanie.  

 

1059 

01:19:23.600 --> 01:19:29.400 

Drugie pytanie dotyczy (...) I prośba ulicy Żeromskiego, tam  

 

1060 

01:19:29.400 --> 01:19:33.800 

gdzie mamy te płyty dosyć duże. Na całej długości porobiły  

 

1061 



Strona 73 z 83 

 

01:19:33.800 --> 01:19:38.800 

się takie mam zapadliska, albo większe. I mieszkańcy proszą,  

 

1062 

01:19:38.800 --> 01:19:41.400 

żeby coś zrobić. Ja wiem, że to jest problem, bo to są  

 

1063 

01:19:41.400 --> 01:19:44.400 

płyty właśnie. No, ale może jednak trzeba by było coś  

 

1064 

01:19:44.400 --> 01:19:49.200 

zastanowić się nad tą drogą. Czy w przyszłości nie ująć  

 

1065 

01:19:49.200 --> 01:19:52.400 

tej drogi do remontu, bo tam się zaczynają problemy.  

 

1066 

01:19:52.400 --> 01:19:56.900 

I problemy wynikają również ze stanu kanalizacji, która  

 

1067 

01:19:56.900 --> 01:20:00.300 

tam jest. Zapadliska się robią, między innymi też z tego powodu.  

 

1068 

01:20:00.300 --> 01:20:05.700 

I trzecia sprawa. Do pana Burmistrza mówię.  

 

1069 

01:20:05.700 --> 01:20:09.700 

Także, nie wiem czy pan Burmistrz słyszy. Tak? Panie Burmistrzu.  

 

1070 

01:20:09.700 --> 01:20:12.800 

Dotyczy to (...) I do Przewodniczącego Komisji, pana Przemka  

 

1071 

01:20:12.800 --> 01:20:24.100 

Pokłada. Wraca temat ulicy, ulic [niezrozumiałe] Baryki, Syzyfowej,  

 

1072 

01:20:24.100 --> 01:20:27.900 

które są prostopadłe do ulicy Olbromskiego i Radka.  

 

1073 

01:20:27.900 --> 01:20:32.800 

Tam, w jednym miejscu tylko mamy znak wjeżdżając od Kruszyny,  

 

1074 

01:20:32.800 --> 01:20:37.500 

że jest droga z pierwszeństwem przejazdu i z ulicy Ptasiej  

 

1075 

01:20:37.500 --> 01:20:40.400 

wyjeżdżają na tą ulicę, muszą się zatrzymać. Następnie, już nie  
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1076 

01:20:40.400 --> 01:20:46.200 

ma tego znaku. Na równoległej drodze, ulicy Żurawiej, przy  

 

1077 

01:20:46.200 --> 01:20:49.600 

każdym skrzyżowaniu mamy znaki.  

 

1078 

01:20:49.600 --> 01:20:53.100 

Przy każdym. Tych znaków w ogóle, tam mamy bardzo dużo  

 

1079 

01:20:53.100 --> 01:20:57.100 

na tej Żurawiej, różnych nie. Jak pan wie, panie Przemku. Ale  

 

1080 

01:20:57.100 --> 01:21:00.600 

prośba jest taka, bo już zaczynają się problemy. Ja mówię również za  

 

1081 

01:21:00.600 --> 01:21:03.400 

siebie. Ja codziennie rano wyjeżdżam i codziennie mam  

 

1082 

01:21:03.400 --> 01:21:08.700 

problem wymuszania z lewej strony przez kierowców.  

 

1083 

01:21:08.700 --> 01:21:12.200 

I to zawsze jest, kończy się albo pokazaniem środkowego palca  

 

1084 

01:21:12.200 --> 01:21:15.700 

przez tą osobę, albo jakimiś wulgaryzmami. To widać po ustach,  

 

1085 

01:21:15.700 --> 01:21:19.000 

z ust jak ci kierowcy mówią.  

 

1086 

01:21:19.000 --> 01:21:23.000 

Często gonię ich potem, mówię co i jak, to jeszcze obrażają  

 

1087 

01:21:23.000 --> 01:21:26.300 

i tak dalej. Bo to się skończy kiedyś wypadkiem. Ja uważam,  

 

1088 

01:21:26.300 --> 01:21:31.900 

ale to ja wyjeżdżam, ale to już się no staje nudne.  

 

1089 

01:21:31.900 --> 01:21:34.800 

To po pierwsze. A po drugie, no niebezpieczne. I bardzo bym prosił  

 

1090 

01:21:34.800 --> 01:21:38.900 

temu, żeby się temu przyjrzeć. I ostatnie pytanie, dotyczące  
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1091 

01:21:38.900 --> 01:21:44.100 

tych ulic. Bo ja kiedyś wnioskowałem o tabliczki z nazwami  

 

1092 

01:21:44.100 --> 01:21:47.500 

ulic. Z jednej strony mamy, z drugiej strony nie mamy.  

 

1093 

01:21:47.500 --> 01:21:50.600 

Może byśmy to uporządkowali jakoś. Nie dotyczy to na  

 

1094 

01:21:50.600 --> 01:21:53.800 

pewno tylko naszego rejonu, ale również innych. Jeżeli się  

 

1095 

01:21:53.800 --> 01:21:57.800 

stawia nazwę ulicy z jednej strony, to dobrze byłoby też  

 

1096 

01:21:57.800 --> 01:22:02.800 

to zrobić na wyjeździe, czy wjeździe, jak to nazwać, obojętnie  

 

1097 

01:22:02.800 --> 01:22:06.800 

z której strony. Ale to, z jednej i z drugiej. Dziękuję bardzo.  

 

1098 

01:22:06.800 --> 01:22:10.900 

Dziękuję. Ad vocem w temacie, jak rozumiem, Piotr Miszkiewicz.  

 

1099 

01:22:10.900 --> 01:22:14.200 

Bardzo proszę, panie radny. Tak, tak.  

 

1100 

01:22:14.200 --> 01:22:15.700 

Dziękuję za głos. Panie Przewodniczący, panie Burmistrzu. Ja  

 

1101 

01:22:15.700 --> 01:22:20.600 

tutaj w pełni, w 100% z panem radnym Rakowskim się zgadzam.  

 

1102 

01:22:20.600 --> 01:22:24.600 

Ja już chyba w zeszłym roku, czy nawet wcześniej próbowałem komisję  

 

1103 

01:22:24.600 --> 01:22:29.200 

przekonać, żeby tą drogą uporządkować znakami. Nawet kosztem tego,  

 

1104 

01:22:29.200 --> 01:22:32.400 

że tych znaków będziemy musieli postawić bardzo dużo. Bo  

 

1105 

01:22:32.400 --> 01:22:36.200 
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ten ciąg od, jakby od Kruszyny aż do samego basenu, tam  

 

1106 

01:22:36.200 --> 01:22:38.800 

ludzie jeżdżą na pamięć. Zapominają, że jest reguła prawej  

 

1107 

01:22:38.800 --> 01:22:43.200 

ręki. Jeżdżą, dosłownie jak chcą. Także ja jestem za  

 

1108 

01:22:43.200 --> 01:22:47.700 

tym, co pan mówi. I ewentualnie, we wrześniu na komisji spróbuję  

 

1109 

01:22:47.700 --> 01:22:51.500 

wznowić ten temat, na naszej komisji. Dziękuję.  

 

1110 

01:22:51.500 --> 01:22:54.600 

Dziękuję. Ad vocem również, pan radny Przemysław Pokład. Bardzo  

 

1111 

01:22:54.600 --> 01:22:59.700 

proszę. To samo akurat, panie Romku, wyjeżdża się z Ptasiej.  

 

1112 

01:22:59.700 --> 01:23:03.300 

Bo tam ten ustąp pierwszeństwa, jest zasadny. Bo to z  

 

1113 

01:23:03.300 --> 01:23:06.100 

prawej jadące, nie będzie ich widział faktycznie, nie.  

 

1114 

01:23:06.100 --> 01:23:09.500 

No później, ta zasada prawej, to ja sam tego doświadczam. Bo  

 

1115 

01:23:09.500 --> 01:23:13.500 

pan wie, że ja tam często jeżdżę w związku z działalnością. I różne  

 

1116 

01:23:13.500 --> 01:23:19.700 

tam sceny były. I rzucali jabłkami, tak i wulgaryzmy i nawet do rękoczynów dochodziło.  

 

1117 

01:23:19.700 --> 01:23:25.700 

A może nie ustawiać znaku droga z pierwszeństwem, tylko  

 

1118 

01:23:25.700 --> 01:23:29.300 

po prostu, znak ostrzegawczy, że to są równorzędne, panie  

 

1119 

01:23:29.300 --> 01:23:32.200 

Piotrze. No nie wiem [niezrozumiałe] Zróbmy to we wrześniu i już. Ale teraz rzucam takie (...)  

 

1120 
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01:23:32.200 --> 01:23:38.300 

Jest temat i trzeba się tym zająć bo to naprawdę już się robi (...)  

 

1121 

01:23:38.300 --> 01:23:42.200 

Tak, jestem za. Właśnie. Dobrze. Dziękuję. Dziękuję bardzo.  

 

1122 

01:23:42.200 --> 01:23:48.500 

Proszę, pan Burmistrz Wojciech Sołtys. Panie Burmistrzu. Chciałbym jeszcze uzupełnić  

 

1123 

01:23:48.500 --> 01:23:52.900 

tą wcześniejszą wypowiedź, dotyczącą ulicy Ogrodowej i Różanej.  

 

1124 

01:23:52.900 --> 01:23:59.400 

Zgodnie z planem, one są do wykonania w roku 2023, panie  

 

1125 

01:23:59.400 --> 01:24:01.800 

Sebastianie, nie w tym roku. Więc tutaj, absolutnie nie ma mowy  

 

1126 

01:24:01.800 --> 01:24:06.200 

o jakimś opóźnieniu. Upewniłem się po prostu, tak. Musiałem zerknąć.  

 

1127 

01:24:06.200 --> 01:24:11.900 

Okej, dziękuję. A ulica Popioły, panie Burmistrzu?  

 

1128 

01:24:11.900 --> 01:24:17.700 

Ulica Popioły, panie radny, to jest że tak powiem, w trakcie,  

 

1129 

01:24:17.700 --> 01:24:21.800 

tak. Jesteśmy tak naprawdę, w trakcie procedury, więc na dniach mam nadzieję, że  

 

1130 

01:24:21.800 --> 01:24:25.000 

na dniach [niezrozumiałe] będzie ogłoszona, będziemy szukać  

 

1131 

01:24:25.000 --> 01:24:30.200 

tutaj wykonawców. Zgłoszenie złożyliśmy, w związku z tym, czekamy tak naprawdę.  

 

1132 

01:24:30.200 --> 01:24:34.900 

Dziękuję. Bardzo proszę, pani radna Elżbieta Musiałek.  

 

1133 

01:24:34.900 --> 01:24:40.300 

Dziękuję bardzo, panie Przewodniczący, za udzielenie głosu.  

 

1134 

01:24:40.300 --> 01:24:43.800 

Myślę, że już jestem ostatnią osobą.  
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1135 

01:24:43.800 --> 01:24:48.700 

Panie Burmistrzu. Chciałam wrócić do tematu, jeżeli chodzi  

 

1136 

01:24:48.700 --> 01:24:53.200 

o naszą nową, budowaną drogę z ograniczeniem, wstawienie znaków  

 

1137 

01:24:53.200 --> 01:24:59.000 

z ograniczeniem ciężaru, żeby można było nie puszczać ciężkiego  

 

1138 

01:24:59.000 --> 01:25:03.300 

sprzętu przez tą drogę. Żeby jednak się nad tym pochylić.  

 

1139 

01:25:03.300 --> 01:25:07.100 

Z wyłączeniem oczywiście służb, które muszą dotrzeć.  

 

1140 

01:25:07.100 --> 01:25:11.500 

I jeszcze jedno mam pytanie. Swego czasu, złożyliśmy do  

 

1141 

01:25:11.500 --> 01:25:15.800 

pana wniosek, jako Klub Platformy Obywatelskiej, o podwyżki  

 

1142 

01:25:15.800 --> 01:25:19.900 

dla jednostek samorządowych. Uważam, że trzeba byłoby to  

 

1143 

01:25:19.900 --> 01:25:24.300 

jeszcze mocno przedyskutować i nad tym się mocno pochylić.  

 

1144 

01:25:24.300 --> 01:25:29.600 

Wiemy, co się dzieje. Mam duże obawy, że no będą się ludzie  

 

1145 

01:25:29.600 --> 01:25:32.700 

zwalniać, albo opuszczać te jednostki.  

 

1146 

01:25:32.700 --> 01:25:38.500 

I będziemy mieli problem naprawdę, później żeby mogło cokolwiek funkcjonować.  

 

1147 

01:25:38.500 --> 01:25:42.800 

Czy to w OPS-ie, czy to w Domu Kultury, czy na basenie, czy  

 

1148 

01:25:42.800 --> 01:25:48.400 

w Urzędzie. Proszę przedyskutować, wrócić do tematu, bo  

 

1149 

01:25:48.400 --> 01:25:52.600 

podwyżki naprawdę są potrzebne. Dziękuję. Dziękuję.  
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1150 

01:25:52.600 --> 01:25:55.600 

Ad vocem, jak rozumiem w temacie, pan radny Przemysław Pokład.  

 

1151 

01:25:55.600 --> 01:26:02.600 

Tak, tylko pani radna. Ja już ten temat sygnalizowałem, te ograniczenia tonażu,  

 

1152 

01:26:02.600 --> 01:26:06.400 

jak byliśmy tam u pani w Brodach. Rozmawiałem z panią Małgorzatą.  

 

1153 

01:26:06.400 --> 01:26:09.800 

To też był argument taki, że no właśnie, jak dojadą ci  

 

1154 

01:26:09.800 --> 01:26:12.600 

z tym drzewem, nie. Ale to we wrześniu, jak będziemy tutaj  

 

1155 

01:26:12.600 --> 01:26:15.300 

sprawę załatwiać, jeszcze raz poruszę ten temat i najwyżej (...)  

 

1156 

01:26:15.300 --> 01:26:18.600 

Albo pani będzie też na tym spotkaniu albo ja się skontaktuję,  

 

1157 

01:26:18.600 --> 01:26:23.700 

nie. Bo pani będzie bardziej tam wiedziała, gdyby coś,  

 

1158 

01:26:23.700 --> 01:26:27.500 

jaką alternatywę znaleźć dla tych, co wywożą te drzewo z  

 

1159 

01:26:27.500 --> 01:26:30.900 

tego lasu, nie. [niezrozumiały] Że oni nie będą mieli gdzie,  

 

1160 

01:26:30.900 --> 01:26:34.100 

którędy nie będzie. Myślę, że mają [niezrozumiałe] Ale  

 

1161 

01:26:34.100 --> 01:26:38.300 

to trzeba było (...) Ale to mówię. We wrześniu ja sygnalizowałem, argument był  

 

1162 

01:26:38.300 --> 01:26:41.200 

taki, że oni nie będą mieli gdzie, którędy wywozić. Ale  

 

1163 

01:26:41.200 --> 01:26:44.700 

to pani zna teren, to będziemy w kontakcie. Pan Burmistrz też  

 

1164 

01:26:44.700 --> 01:26:50.100 
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musi podjąć decyzję, porozmawiać z Lasami. Dziękuję. Bardzo proszę, pan Burmistrz  

 

1165 

01:26:50.100 --> 01:26:54.300 

Wojciech Sołtys. Jak już państwo wcześniej poruszyliście ten  

 

1166 

01:26:54.300 --> 01:26:57.700 

temat, my ustaliliśmy, że konieczne jest spotkanie z Lasami  

 

1167 

01:26:57.700 --> 01:27:00.900 

właśnie, na którym zostanie dyskutowana ewentualna alternatywa.  

 

1168 

01:27:00.900 --> 01:27:04.700 

Ja dzisiaj nie przesądzam, jaki będzie tego wynik, bo  

 

1169 

01:27:04.700 --> 01:27:08.100 

mówię szczerze, po partnersku musimy się traktować.  

 

1170 

01:27:08.100 --> 01:27:11.500 

Musimy najpierw porozmawiać, zanim cokolwiek zrobić.  

 

1171 

01:27:11.500 --> 01:27:16.300 

Bo myślę, że macie państwo świadomość, że to nie jest takie  

 

1172 

01:27:16.300 --> 01:27:19.300 

proste i oczywiste. Jakkolwiek by na to nie patrzeć, Lasy Państwowe  

 

1173 

01:27:19.300 --> 01:27:22.600 

należy traktować jako pewnego rodzaju przedsiębiorstwo, które też  

 

1174 

01:27:22.600 --> 01:27:26.200 

no prowadzi jakąś określoną swoją działalność. Na pewno  

 

1175 

01:27:26.200 --> 01:27:29.400 

nie możemy zrobić tak, żeby tą działalność utrudnić lub  

 

1176 

01:27:29.400 --> 01:27:33.800 

ograniczyć, bo to też jest kwestia jej prowadzenia. No  

 

1177 

01:27:33.800 --> 01:27:36.900 

to też się wszystko odbywa dzisiaj dość ciekawie.  

 

1178 

01:27:36.900 --> 01:27:41.300 

Jak wiemy, sytuacja przetargowa, więc nie jest takie proste.  

 

1179 
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01:27:41.300 --> 01:27:44.800 

Co do podwyżek, my już wcześniej wskazywaliśmy państwu, że  

 

1180 

01:27:44.800 --> 01:27:48.900 

poprosiliśmy dyrektorów o przygotowanie też pewnego zestawienia  

 

1181 

01:27:48.900 --> 01:27:54.000 

pewnych materiałów. Z tego co wiem, one za chwilę za  

 

1182 

01:27:54.000 --> 01:27:56.900 

kilkanaście dni, mają być przygotowane. Mogą być już gotowe, tak.  

 

1183 

01:27:56.900 --> 01:28:01.800 

Czyli pewnie, gdzieś tam jak wrócę, jak wrócę z urlopu, bo się przymierzam  

 

1184 

01:28:01.800 --> 01:28:06.600 

do jakiejś przerwy wakacyjnej, też ten materiał będzie już przygotowany,  

 

1185 

01:28:06.600 --> 01:28:11.100 

zostawiony do rozmów. Natomiast, też chcę państwu powiedzieć,  

 

1186 

01:28:11.100 --> 01:28:13.600 

mówicie państwo o zwolnieniach. Ja chcę państwu powiedzieć, że  

 

1187 

01:28:13.600 --> 01:28:19.800 

no ostatnio, na szczęście doświadczamy czegoś zupełnie odwrotnego.  

 

1188 

01:28:19.800 --> 01:28:23.000 

Znowu jest bardzo duże zainteresowanie pracą w Urzędzie.  

 

1189 

01:28:23.000 --> 01:28:29.800 

I też, jestem po rozmowach z kilkoma samorządowcami, z  

 

1190 

01:28:29.800 --> 01:28:33.700 

samorządami. Oczywiście, presja płacowa wszędzie występuje bardzo  

 

1191 

01:28:33.700 --> 01:28:38.300 

mocno. Ale też, wszędzie jest ten sam problem z równoważeniem wydatków bieżących.  

 

1192 

01:28:38.300 --> 01:28:43.300 

Bo pragnę to że tak powiem, przypominać cały czas, że czym  

 

1193 

01:28:43.300 --> 01:28:47.400 

innym są te kwestie nasze inwestycyjne i zabezpieczenia, czym innym  
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1194 

01:28:47.400 --> 01:28:50.600 

jest typowe wydatki bieżące.  

 

1195 

01:28:50.600 --> 01:28:54.600 

Natomiast, myślimy o tym oczywiście, pani Elżbieto. Uważamy  

 

1196 

01:28:54.600 --> 01:28:58.700 

to za jedną z ważniejszych rzeczy. Tym bardziej, że szanowni państwo, to mówiliśmy wielokrotnie.  

 

1197 

01:28:58.700 --> 01:29:05.000 

Rozwój gospodarczy, którego powoli zaczniemy doświadczać, na razie  

 

1198 

01:29:05.000 --> 01:29:09.700 

bardzo delikatnie, on również będzie zmieniał strukturę nasza, naszych  

 

1199 

01:29:09.700 --> 01:29:13.800 

pracowników i zarobki naszych pracowników. To jest wydaje się oczywiste.  

 

1200 

01:29:13.800 --> 01:29:17.100 

Te zarobki będą musiały rosnąć po to, żeby w zestawieniu z  

 

1201 

01:29:17.100 --> 01:29:23.400 

rynkiem, który będzie w Sulechowie, było to właściwie poukładane.  

 

1202 

01:29:23.400 --> 01:29:27.500 

Nam też zależy na tym, żeby pracowali u nas dobrzy pracownicy i  

 

1203 

01:29:27.500 --> 01:29:30.300 

byli dobrze wynagradzani. Więc, bez 2 zdań zgadzam się z panią  

 

1204 

01:29:30.300 --> 01:29:35.000 

Elżbietą, że to jest ważny temat. Dziękuję.  

 

1205 

01:29:35.000 --> 01:29:38.500 

Nie widzę już więcej głosów w dyskusji. Zatem, przechodzimy do  

 

1206 

01:29:38.500 --> 01:29:42.100 

punktu 10. Wysoka Rado.  

 

1207 

01:29:42.100 --> 01:29:44.700 

Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany.  

 

1208 

01:29:44.700 --> 01:29:49.000 

Zamykam LVII sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. Dziękuję bardzo.  
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1209 

01:29:49.000 --> 01:29:50.600 

Dziękujemy bardzo. Do zobaczenia.  

 


